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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 1811/23.01.2024 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 23 ianuarie 2024 
 

                               
           Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 34 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni în 
funcție. Lipsește domnul consilier județean Andea Petru. 

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii 
publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a 
consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 25/17.01.2024 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea: 
1.Proiect de hotărâre nr. 1/11.01.2024 privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului 
Județean Timiș nr. 236/25.10.2023 referitoare la aprobarea închirierii, prin licitație, a unui spațiu 
situat în incinta Centrului Info din Bastionul ”Theresia” Timișoara. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 
2.Proiect de hotărâre nr. 2/11.01.2024 privind aprobarea dării în folosință gratuită a unui bun 
imobil situat în proximitatea Pavilionului Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic 
Timișoara aflat în proprietatea privată a Județului Timiș, către Autoritatea Vamală Română, prin 
Direcția Regională Vamală Timișoara. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 
3. Proiect de hotărâre nr. 3/11.01.2024 privind aprobarea înființării serviciului social - Casa de 
tip familial 2 Găvojdia. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
4.Proiect de hotărâre nr. 4/11.01.2024 privind aprobarea înființării serviciului social - Casa de 
tip familial Sfântul Pavel POR 2 din cadrul Complexului de Servicii ’’A’’ pentru Copiii cu 
Dizabilități, în localitatea Lugoj, județ Timiș. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 5.Proiect de hotărâre nr. 5/11.01.2024 privind aprobarea înființării serviciului social - Casa de 
tip familial Sfântul Petru POR 1 din cadrul Complexului de Servicii ’’A’’ pentru Copiii cu 
Dizabilități, în localitatea Lugoj, județ Timiș. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
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6. Proiect de hotărâre nr. 6/11.01.2024  privind aprobarea înființării serviciului social - Centrul 
de zi pentru dezvoltarea deprinderilor de viață independentă Găvojdia. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
7. Proiect de hotărâre nr. 7/11.01.2024 privind aprobarea înființării serviciului social - Centrul 
de Zi de Recuperare pentru Copiii cu Dizabilități din cadrul Complexului de Servicii ’’A’’ pentru 
Copiii cu Dizabilități, în localitatea Lugoj, județ Timiș. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
8. Proiect de hotărâre nr. 8/11.01.2024 privind aprobarea înființării serviciului social - Casa de 
tip familial Mihăiță. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
9. Proiect de hotărâre nr. 9/11.01.2024 privind aprobarea înființării serviciului social - Casa de 
tip familial 1 Găvojdia. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
10. Proiect de hotărâre nr. 10/11.01.2024 privind aprobarea execuției bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru bugetul local al  județului Timiș la 31.12.2023. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
11. Proiect de hotărâre nr. 11/12.01.2024 pentru modificarea Anexei nr. 4 la Hotărârea 
Consiliului Județean Timiș nr. 206/28.10.2016 privind aprobarea dării în administrare a unor 
bunuri imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș, către unele instituții publice de 
interes județean. 
Inițiator: Vicepreșed. Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 
12. Proiect de hotărâre nr. 12/15.01.2024 privind aprobarea Raportului pentru anul 2023 
referitor la stadiul realizării măsurilor din Planul de menținere a calității aerului în județul Timiș 
2020-2024 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
13. Proiect de hotărâre nr. 13/15.01.2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 292/19.12.2023 privind avizarea normelor de venit pentru anul fiscal 2024 pentru 
contribuabilii care realizează venituri din activități independente 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
14. Întrebări, interpelări, informări. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
 
1. Depunerea jurământului de către domnul Petrescu Balint. 
2. Proiect de hotărâre nr. 20/22.01.2024 privind completarea Comisiilor de specialitate ale 
Consiliului Județean Timiș. 
3. Proiect de hotărâre nr. 18/18.01.2024 privind aprobarea valorii unitare a sumei forfetare 
lunare pentru transportul elevilor care sunt școlarizați în altă localitate decât cea de domiciliu și 
nu beneficiază de existența serviciilor de transport public. 
4. Proiect de hotărâre nr. 19/22.01.2024 privind aprobarea Protocolului de implementare a 
proiectului ”Reabilitare/ Modernizare infrastructură feroviară Reșița Nord - Timișoara Nord cu 
extensie Voiteni - Stamora Moravița - Frontieră”. 
5. Proiect de hotărâre nr. 21/22.01.2024 privind repartizarea sumelor din fondul la dispoziția 
consiliului județean pentru unitățile administrativ-teritoriale din județul Timiș pe anul 2024 și 
estimări pe anii 2025-2027. 
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6. Proiect de hotărâre nr. 22/22.01.2024 privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe 
valoarea adăugată  pentru  finanțarea cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pe 
anul 2024 și estimări pe anii 2025 – 2027. 
7. Proiect de hotărâre nr. 23/22.01.2024 pentru modificarea Hotărârii nr. 254/31.08.2022 
privind aprobarea depunerii proiectului „Renovare energetică moderată a clădirii corp C1 - 
sediul D.G.A.S.P.C. Timișoara (corp direcțiune)”. 
8. Proiect de hotărâre nr. 24/22.01.2024 pentru modificarea Hotărârii nr. 252/31.08.2022 
privind aprobarea depunerii proiectului „Renovare energetică moderată a clădirii Corp C1 - 
Centrul de Recuperare și Reabilitare Neuropsihiatrică Găvojdia”. 
9. Proiect de hotărâre nr. 25/22.01.2024 privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-
economici și a devizului general pentru obiectivul de investiție publică „Bazin de înot didactic în 
județul Timiș - Proiect pilot pe amplasamentul din orașul Jimbolia”. 
10. Proiect de hotărâre nr. 26/22.01.2024 privind aprobarea depunerii unei cereri  de finanțare 
în cadrul Programului Interreg VI A ROHU 2021-2027 pentru implementarea proiectului 
”Capabilități transfrontaliere sporite pentru servicii medicale de terapie primară, de urgență și 
intensivă în zona de cooperare Timiș - Csongrád-Csanád”. 
11. Proiect de hotărâre nr. 27/22.01.2024 privind aprobarea depunerii unei cereri de finanțare în 
cadrul Programului Interreg VI A ROHU 2021-2027 pentru implementarea proiectului „Pedalând 
până la stele - dezvoltarea cicloturismului in regiunea de frontieră”. 

 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. Procedură de vot pentru 

completarea ordinii de zi, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  un vot  “pentru” din 

partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, 
Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat:  Bojin Mihăiță, Idolu Iulian-Daniel, Samoilă Elena, 
 

Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot 
ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Domnule președinte, vă rog să transmiteți colegilor să ne partajeze pe telefoane 

rezultatul votului. Se poate face acest lucru doar dacă gazda să apese acel buton de partajare.  
Din păcate, din unghiul în care mă aflu nu reușesc să disting rezultatul votului pe ecran. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă colegii de la IT pot să partajeze rezultatul votului ar fi foarte bine și nu este nici o 

problemă. E bine ca toți colegii să vadă rezultatul votului.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Domnule președinte, în comisie și pe tabletă  am avut 10 tablete. A mai apărut unul? 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Este vorba de depunerea jurământului domnului Petrescu. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Este cuprins în cele 11 pe care le avem.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Depunerea jurământului nu este cuprins ci este un punct distinct. Este validarea. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Este cuprins în cele pe care le avem. Proiectul de hotărâre nr. 20.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bun. Procedură de vot pentru aprobarea proiectului de ordinii de zi în forma amendată.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat doamna consilier județean Samoilă Elena.  
  
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 16.01.2024. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.  

Nu au votat: Samoilă Elena, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră aș dori să intervin pentru că vreau 

să se consemneze că la ultimul punct de pe ordinea de zi mă voi abține de la dezbateri și de la 
vot.  

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule secretar general al județului vă rog să luați act de solicitarea colegului nostru, 

domnul Vlad Șendroiu.  
 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
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Da, și eu mă voi abține la punctul 17 și punctul 18 întrucât sunt președinte executiv la 
Asociația Comunelor în care sunt cuprinse unitățile administrative afectate de aceste proiecte. 
Deci, va trebui să mă abțin.  

 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Depunerea jurământului de către domnul Petrescu 

Balint. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dau cuvântul domnului secretar general al județului pentru a prezenta Încheierea 

Tribunalului Timiș privind validarea mandatului de consilier județean. 
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 

 Mulțumesc domnule președinte. 
 Pe scurt, vă informez că la data de 18.01.2024, Tribunalul Timiș ne-a comunicat Sentinţa 
Civilă Nr. 184/CC/2023 Şedinţa din Camera de Consiliu de la 14 Decembrie 2023  prin care ne 
comunică faptul că a constat ca fiind îndeplinite condițiile legale prevăzute pentru validarea 
mandatului de consilier județean și în consecință admite cererea formulată de Consiliul 
Județean Timiș, prin secretarul general și validează mandatul de consilier județean a 
supleantului Petrescu Balint din partea Partidului Național Liberal pentru consiliul județean.  
 În continuare, dau citire Încheierii civile:  

”Pe rol se află judecarea cererea formulată de petentul Consiliul Judeţean Timiş, prin 
Secretar General al Judeţului Timiş, domnul Ioan-Dănuţ Ardelean, având ca obiect Validare 
mandat consilier. 

La apelul nominal, făcut în Camera de Consiliu, lipsă părţile. 
Procedura de citare a fost legal îndeplinită. Dată fară citarea părţilor. 
S-a făcut referatul cauzei de către grefierul de şedinţă, după care, nemaifiind alte cereri 

de formulat, instanţa constată încheiată cercetarea judecătorească şi reţine cauza spre 
soluţionare. 

I N S T A N Ţ A  

Deliberând asupra cauzei civile , constată următoarele : 
Prin cererea înregistrată pe rolul Tribunalului Timiş la data de 12.12.2023 sub nr. unic 

de dosar 5816/30/2022, petentul Consiliul Judeţean Timiş, prin Secretar General al Judeţului 
Timiş, domnul Ioan-Dănuţ Ardelean a solicitat instanţei validarea mandatului de consilier 
judeţean a domnului Petrescu Balint supleant la poziţia nr. 29 din lista Partidului Naţional 
Liberal la alegerile locale din data de 27.09.2020. 

în motivare, petentul arată că, în data de 27.09.2020 au avut loc alegeri pentru alegerea 
membrilor noului consiliu judeţean. Astfel, in urma alegerilor pentru noul consiliu judeţean 
Biroul Electoral Judeţean Timiş a comunicat Tribunalului Timiş procesul-verbal cu rezultatele 
alegerilor pentru consiliul judeţean(anexa 1). 

Candidaţii - din lista PNL de la alegeri(anexa 2), declaraţi aleşi au depus în termenul 
prevăzut de lege documentele prevăzute la art. 114 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul administrativ şi au fost validaţi prin încheierea nr. 12/19.10.2020 
pronunţată de Tribunalul Timiş în dosar nr. 3758/30/2020. 

 
Petentul menţionează că, la data de 24.10.2020 în şedinţa de ceremonie a constituirii 

consiliului judeţean, cei 36 de aleşi a căror mandate au fost validate au depus jurământul, 
Consiliul Judeţean Timiş fiind legal constituit. La data de 27.10.2020, Prefectul Judeţului Timiş 
a emis Ordinul nr. 651/27.10.2020 prin care se constată ca legal constituit Consiliul Judeţean 
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Timiş. 
Ulterior, urmare demisiilor înaintate de unii consilieri judeţeni, instanţa a validat 

mandatele de consilieri judeţeni pentru supleanţii aleşi la alegerile din septembrie 2020. 
Petentul menţionează pe scurt succesiunea evenimentelor care au condus la 

modificarea componenţei nominale a consiliului judeţean, urmare demisiilor, validării sau 
invalidării unor mandate de consilier judeţean. 

Astfel, se arată că PNL a câştigat la alegerile din 2020 un număr de 16 mandate de 
consilieri judeţeni. Din lista iniţială, dintre cei îndreptăţiţi să fie consilieri judeţeni, domnii Bitea 
Nicolae-Florin şi Buboi Ligius-Cosmin au renunţat la mandate, în locul acestora au depus 
jurământul supleanţii de pe poziţiile nr. 17, domnul Coteţiu Andrei şi respectiv nr. 18, domnul 
Lazăr loan-Cosmin (echivalente poziţiilor 1 şi 2 din lista de supleanţi transmisă de Biroul 
Electoral Judeţean Timiş) 

Petentul precizează că, în Procesul-verbal privind centralizarea voturilor întocmit de 
Biroul Electoral de Circumscripţie Judeţeană nr. 37 Timiş sunt trecuţi primii 16 candidaţi 
declaraţi aleşi după scrutinul din septembrie 2020, iar candidaţii începând cu poziţia 17 din 
lista de la alegeri şi până la finalul listei au fost trecuţi într-o listă separată unde numerotarea 
începe cu nr. 1. 

Astfel, poziţia 17 din lista de la alegeri a devenit poziţia 1 din lista de supleanţi transmisă 
nouă după centralizarea voturilor. 

Prin adresa nr. 25129/07.12.2020 domnul consilier judeţean Bogdan Ciprian - nr. 1 din 
lista de la alegeri îşi depune demisia, renunţând la mandatul de consilier judeţean. 
Constatarea încetării de drept a mandatului înainte de termen şi vacantarea locului de consilier 
judeţean a fost făcută prin Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 175/08.12.2020(anexa 3). 

în şedinţa ordinară a consiliului judeţean din data de 23.12.2020 supleantul de la poziţia 
nr. 19 din lista PNL de la alegerile din 2020 (echivalent cu poziţia 3 din lista de supleanţi 
transmisă de Biroul Electoral Judeţean Timiş), doamna Ciurlea Sorina-Alexandra depune 
jurământul devenind consilier judeţean. 

Prin adresa nr. 17519/29.07.2021 domnul consilier judeţean Trocan Ciprian - nr. 16 din 
lista de la alegeri îşi depune demisia, renunţând la mandatul de consilier judeţean. 
Constatarea încetării de drept a mandatului înainte de termen şi vacantarea locului de consilier 
judeţean a fost făcută prin Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 175/31.08.2021 (anexa 4). 

în locul domnului Trocan Ciprian urmează cronologic supleantul de la poziţia nr. 20 din 
lista PNL de la alegerile din 2020(echivalent poziţia 4 din lista de supleanţi transmisă de Biroul 
Electoral Judeţean Timiş), domnul Fuicu Nicuşor. Urmare nedepunerii documentelor necesare 
validării mandatului, Tribunalul Timiş prin încheierea civilă nr. 5/PI/CC/16.09.2021 invalidează 
mandatul domnului Fuicu Nicuşor. 

Următorul din lista de supleanţi - după demisia domnului Trocan Ciprian şi invalidarea 
domnului Fuicu Nicuşor aflat la poziţia nr. 20 din listă este domnul Grigoroiu Eugeniu aflat pe 
poziţia nr. 21 din lista PNL de la alegerile din 2020(echivalent poziţia 5 din lista de supleanţi 
transmisă de Biroul Electoral Judeţean Timiş). Mandatul domnului Grigoroiu Eugeniu este 
validat de Tribunalul Timiş prin încheierea civilă nr. 7/21.10.2021, iar în şedinţa ordinară a 
consiliului judeţean din 27.10.2021 depune jurământul devenind consilier judeţean. 

Prin Ordinul Prefectului Judeţului Timiş nr. 405/13.05.2022(anexa 5) se constată 
încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Roman Călin, iar prin 
Ordinul Prefectului Judeţului Timiş nr. 406/13.05.2022(anexa 6) se constată încetarea de drept 
a mandatului de consilier judeţean al domnului Popoviciu Alin-Augustin-Florin. 

în locul celor doi consilieri judeţeni ale căror mandate au încetat înainte de termen - 
Roman şi Popoviciu -, cronologic urmează supleanţii de la poziţiile nr. 22 domnul Nicoară losif 
şi nr. 23, doamna Samoilă Elena(echivalente poziţiilor 6 şi 7 din lista de supleanţi transmisă de 
Biroul Electoral Judeţean Timiş). 
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Urmare nedepunerii documentelor necesare validării mandatului, Tribunalul Timiş prin 
încheierea civilă nr. 152/06.06.2022 invalidează mandatul domnului Nicoară losif. 

Supleantul de la poziţia nr. 23 a depus documentele prevăzute de lege în termen, 
Tribunalul Timiş validând mandatul de consilier judeţean al doamnei Samoilă Elena prin 
încheierea civilă nr. 147/27.05.2022. 

în şedinţa ordinară a consiliului judeţean din data de 22.06.2022 supleantul de la poziţia 
nr. 23 din lista PNL de la alegerile din 2020 doamna Samoilă Elena depune jurământul 
devenind consilier judeţean. 

Următorul supleant din lista PNL de la alegerile din 2020 - după invalidarea domnului 
Nicoară losif de la poz. 22, şi validarea doamnei Samoilă Elena de la poz. 23 -, este domnul 
Ruşeţ Patriciu-Mălin aflat pe poz. 24 din listă(echivalent poziţia 8 din lista de supleanţi 
transmisă de Biroul Electoral Judeţean Timiş). Urmare nedepunerii documentelor necesare 
validării mandatului, Tribunalul Timiş prin încheierea civilă nr.6/05.07.2022 invalidează 
mandatul domnului Ruşeţ Patriciu-Mălin. 

Următorul supleant din lista PNL de la alegerile din 2020 - după invalidarea domnului 
Nicoară losif de la poz. 22, validarea doamnei Samoilă Elena de la poz. 23 şi invalidarea 
domnului Ruşeţ Patriciu-Mălin aflat pe poz. 24 din listă este domnul Cociobea Sorin aflat pe 
poz. 25 din listă(echivalent poziţia 9 din lista de supleanţi transmisă de Biroul Electoral 
Judeţean Timiş). Urmare nedepunerii documentelor necesare validării mandatului, Tribunalul 
Timiş prin încheierea civilă nr. 189/08.08.2022 invalidează mandatul domnului Cociobea Sorin. 

Următorul supleant din lista PNL de la alegerile din 2020 - după invalidarea domnului 
Nicoară losif de la poz. 22, validarea doamnei Samoilă Elena de la poz. 23, invalidarea 
domnului Ruşeţ Patriciu-Mălin de la poz. 24 şi invalidarea domnului Cociobea Sorin aflat pe 
poz. 25 din listă -, este supleantul de la poziţia nr. 26 respectiv domnul Timiş Laurenţiu- 
Grigore(echivalent poziţia 10 din lista de supleanţi transmisă de Biroul Electoral Judeţean 
Timiş). 

Supleantul a depus documentele prevăzute de lege în termen, Tribunalul Timiş validând 
mandatul de consilier judeţean al domnului Timiş Laurenţiu-Grigore prin încheierea civilă nr. 
10/06.09.2022. 

în şedinţa ordinară a consiliului judeţean din data de 27.09.2022 supleantul de la poziţia 
nr. 26 din lista PNL de la alegerile din 2020 domnul Timiş Laurenţiu-Grigore depune 
jurământul devenind consilier judeţean. 

Prin adresa nr. 13636/09.05.2023(anexa 7) domnul consilier judeţean Anghel Mihai- 
Comel - nr. 6 din lista de la alegeri -, îşi depune demisia, renunţând la mandatul de consilier 
judeţean(anexa 1). Constatarea încetării de drept a mandatului înainte de termen şi 
vacantarea locului de consilier judeţean a fost făcută prin Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş 
nr. 11 l/16.05.2023(anexa 8). 

Faţă de această situaţie a transmis în termen legal către Partidul Naţional Liberal, prin 
adresa nr. 14642/17.05.2023(anexa 9), hotărârea prin care a fost vacantat locul de consilier 
judeţean deţinut de domnul Anghel Mihai-Comel, cu menţiunea de a ni se comunica 
confirmarea calităţii de membru al partidului al supleantului următor din lista de la alegerile din 
2020. 

Petentul arată că, până la data prezentei, nu ne-a fost comunicată confirmarea din care 
să rezulte calitatea de membru al partidului al domnului Delvai Ion supleant pe poziţia nr. 27 
din lista de la alegeri(echivalent poziţia 11 din lista de supleanţi transmisă de Biroul Electoral 
Judeţean Timiş). în acelaşi sens arătăm şi faptul că nici domnul Delvai Ion nu ne-a transmis în 
termenul legal documentele prevăzute la art. 114 alin. (1) din Codul administrativ, necesare în 
vederea validării mandatului de consilier judeţean, astfel că Tribunalul Timiş validează 
mandatul de consilier judeţean al domnului Delvai Ion prin încheierea civilă nr. 
108/13.07.2023(anexa 10). 
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Faţă de această situaţie, petentul arată că a transmis în termen legal către Partidul 
Naţional Liberal, prin adresa nr. 21828/24.07.2023(anexa 11), încheierea civilă nr. 108/ 
13.07.2023, prin care a fost invalidat mandatul de consilier judeţean al domnului Delvai Ion, 
solicitând totodată să confirme calitatea de membru al partidului a următorului supleant din 
lista de la alegerile din 2020. 

Petentul mai arată că, la data 12.09.2023 PNL Timiş i-a înaintat adresa nr. 26524 
(anexa 12) însoţită de Decizia nr. 11/21.10.2021 a Biroului Politic Judeţean al PNL Timiş prin 
care i se aduce la cunoştinţă faptul că supleantul de la poziţia nr. 28 din lista de la alegeri 
(echivalent poziţia 12 din lista de supleanţi transmisă de Biroul Electoral Judeţean Timiş), 
respectiv domnul Colhon Adrian nu mai este membru al PNL. în acelaşi sens arătăm şi faptul 
că nici domnul Colhon Adrian nu ne-a transmis în termenul legal documentele prevăzute la art. 
114 alin. (1) din Codul administrativ, necesare în vederea validării mandatului de consilier 
judeţean. Menţionăm că la cererea noastră, Tribunalul Timiş a pronunţat încheierea Civilă nr. 
5/PI/CC/04.10.2023(anexa 13) în dosarul 4061/30/2023, a invalidat mandatul de consilier 
judeţean al domnului Colhon Adrian. 

Faţă de această situaţie, petentul menţionează că a transmis în termen legal către 
Partidul Naţional Liberal, prin adresa nr. 36921/12.12.2023(anexa 14), încheierea civilă nr. 5/ 
PI/CC/04.10.2023, prin care a fost invalidat mandatul de consilier judeţean al domnului Colhon 
Adrian, solicitând totodată să confirme calitatea de membru al partidului a următorului supleant 
din lista de la alegerile din 2020. 

Petentul arată că, la data 12.12..2023 PNL Timiş i-a înaintat adresa nr. 0440 (anexa 15) 
prin care ni se aduce la cunoştinţă faptul că supleantul de la poziţia nr. 29 din lista de la 
alegeri(echivalent poziţia 13 din lista de supleanţi transmisă de Biroul Electoral Judeţean 
Timiş), respectiv domnul Petrescu Balint este membru al PNL. Mai arătăm domnul Petrescu 
Balint ne-a transmis în termenul legal, dosarul cuprinzând documentele prevăzute la art. 114 
alin. (1) din Codul administrativ (anexa 16), necesare în vederea validării mandatului de 
consilier judeţean. 

în drept invocă prevederile art. 114, art. 121, art. 122 şi art. 204 din Ordonanţa de 
urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ. 

Analizând acţiunea formulată prin prisma probelor administrate în cauză şi a 
dispoziţiilor legale aplicabile, instanţa a constatat următoarele: 

Tribunalul reţine că, prin cererea formulată, petentul a solicitat validarea mandatului de 
consilier judeţean a domnului Petrescu Balint supleant la poziţia nr. 29 din lista Partidului 
Naţional Liberal la alegerile locale din data de 27.09.2020. 

în motivare, reclamantul a arătat că, în fapt, in data de 27.09.2020 au avut loc alegeri 
pentru alegerea membrilor noului consiliu judeţean. Astfel, în urma alegerilor pentru noul 
consiliu judeţean Biroul Electoral Judeţean Timiş a comunicat Tribunalului Timiş procesul - 
verbal cu rezultatele alegerilor pentru consiliul judeţean. 

Candidaţii declaraţi aleşi au depus în termenul prevăzut de lege documentele prevăzute 
la art. 114 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ şi au 
fost validaţi prin încheierea nr. 12/19.10.2020 pronunţată de Tribunalul Timiş in dosar nr. 
3758/30/2020’. 

A menţionat că, la data de 24.10.2020 în şedinţa de ceremonie a constituirii consiliului 
judeţean, cei 36 de aleşi a căror mandate au fost validate au depus jurământul, Consiliul 
Judeţean Timiş fiind legal constituit. La data de 27.10.2020, Prefectul Judeţului Timiş a emis 
Ordinul nr. 651/27.10.2020 prin care se constată ca legal constituit Consiliul Judeţean Timiş. 

Ulterior, urmare demisiilor înaintate de unii consilieri judeţeni, instanţa a validat 
mandatele de consilieri judeţeni pentru supleanţii aleşi la alegerile din septembrie 2020. 

Referitor la solicitarea sa, reclamantul a menţionat faptul că la data 12.09.2023 PNL 
Timiş i-a înaintat adresa nr. 26524 (anexa 12) însoţită de Decizia nr. 11/21.10.2021 a Biroului 
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Politic Judeţean al PNL Timiş prin care i se aduce la cunoştinţă faptul că supleantul de la 
poziţia nr. 28 din lista de la alegeri (echivalent poziţia 12 din lista de supleanţi transmisă de 
Biroul Electoral Judeţean Timiş), respectiv domnul Colhon Adrian nu mai este membru al PNL. 
Nici domnul Colhon Adrian nu a transmis în termenul legal documentele prevăzute la art. 114 
alin. (1) din Codul administrativ, necesare în vederea validării mandatului de consilier 
judeţean. La cererea petentului, Tribunalul Timiş a pronunţat încheierea Civilă nr. 
5/PI/CC/04.10.2023(anexa 13) în dosarul 4061/30/2023, a invalidat mandatul de consilier 
judeţean al domnului Colhon Adrian. 

Faţă de această situaţie, petentul menţionează că a transmis în termen legal către 
Partidul Naţional Liberal, prin adresa nr. 36921/12.12.2023(anexa 14), încheierea civilă nr. 5/ 
PI/CC/04.10.2023, prin care a fost invalidat mandatul de consilier judeţean al domnului Colhon 
Adrian, solicitând totodată să confirme calitatea de membru al partidului a următorului supleant 
din lista de la alegerile din 2020. 

Petentul arată că, la data 12.12..2023 PNL Timiş i-a înaintat adresa nr. 0440 (anexa 15) 
prin care ni se aduce la cunoştinţă faptul că supleantul de la poziţia nr. 29 din lista de la 
alegeri(echivalent poziţia 13 din lista de supleanţi transmisă de Biroul Electoral Judeţean 
Timiş), respectiv domnul Petrescu Balint este membru al PNL,iar acesta a transmis în 
termenul legal, dosarul cuprinzând documentele prevăzute la art. 114 alin. (1) din Codul 
administrativ (anexa 16), necesare în vederea validării mandatului de consilier judeţean. 

Tribunalul reţine că, potrivit art. 204 alin. (2) din Codul administrativ, „Calitatea de 
consilier local, respectiv cea de consilier judeţean încetează de drept înaintede expirarea 
duratei normale a mandatului, în următoarele cazuri: 

a) demisie; 
b) constatarea şi sancţionarea, în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi 

completările ulterioare, a unei stări de incompatibilitate; 
c) schimbarea domiciliului într-o altă unitate administrativ-teritorială, inclusiv ca urmare 

a reorganizării acesteia; 
d) lipsa nemotivată de la mai mult de 3 şedinţe ordinare şi/sau extraordinare 

consecutive ale consiliului, desfăşurate pe durata a trei luni calendaristice; 
e) lipsa nemotivată de la 3 întruniri ale consiliului, convocate pedurata a 3 luni 

calendaristice, care determină imposibilitatea desfăşurării, în condiţiile legii, a şedinţelor 
ordinare şi/sau extraordinare; 

f) imposibilitatea exercitării mandatului pe o perioadă mai mare de 6 luni consecutive, 
cu excepţia cazurilor prevăzute de lege; 

g) condamnarea, prin hotărâre judecătorească rămasă definitivă, la o pedeapsă 
privativă de libertate, indiferent de modalitatea de individualizare a executării pedepsei; 

h) punerea sub interdicţie judecătorească; 
i) pierderea drepturilor electorale; 
j) pierderea calităţii de membru al partidului politic sau al organizaţiei minorităţilor 

naţionale pe a cărei listă a fost ales; 
k) condamnarea prin hotărâre judecătorească rămasă”. 
Potrivit art. 204 alin. (12) din acelaşi act normativ „în cazul prevăzut la alin. (2) lit. j), în 

termen de 30 de zile de la data comunicării hotărârii forului competent să decidă asupra 
excluderii unui membru al partidului politic sau a organizaţiei cetăţenilor aparţinând 
minorităţilor naţionale pe a cărei listă consilierul local sau consilierul judeţean a fost ales, 
prefectul constată, prin ordin, încetarea mandatului consilierului local sau judeţean înainte de 
expirarea duratei normale a acestuia şi declară vacant locul consilierului local sau judeţean. 
Ordinul prefectului se transmite de îndată judecătoriei competente să valideze mandatul 
supleantului, în condiţiile art. 122, consilierului local şi secretarului general al 
unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale.” De asemenea, alin. 15 al aceluiaşi articol prevede 
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că „funcţia constatată vacantă în condiţiile alin. (6)-(8) se completează cu supleantul desemnat 
de partidul politic, alianţa politică sau alianţa electorală respectivă, care este validat şi depune 
jurământul, în condiţiile art. 117, ulterior rămânerii definitive a hotărârii instanţei”. 

Tribunalul reţine că prin adresa nr. 13636/09.05.2023(anexa 7) domnul consilier 
judeţean Anghel Mihai-Comel - nr. 6 din lista de la alegeri - şi-a depus demisia, renunţând la 
mandatul de consilier judeţean,iar constatarea încetării de drept a mandatului înainte de 
termen şi vacantarea locului de consilier judeţean a fost făcută prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 11 l/16.05.2023.Prin încheierea Civilă nr. 5/PI/CC/04.10.2023 în dosarul 
4061/30/2023, a invalidat mandatul de consilier judeţean al domnului Colhon Adrian,supleantul 
de pe poziţia nr.28.Drept urmare, Tribunalul constată că, în cauză, există o vacanţă a unui 
mandat de consilier judeţean. 

Astfel cum rezultă din înscrisurile depuse la dosar (copia cărţii de identitate, cazier 
judiciar, adresa emisă de PNL), consilierul judeţean cu privire la care s-a făcut propunerea de 
validare,respectiv domnul PETRESCU BALINT are domiciliul pe teritoriul UAT judeţul Timiş în 
care a fost ales, nu şi-a pierdut drepturile electorale şi are, la data prezentei, calitatea de 
membru al partidului politic pe lista căruia a fost înscris. De asemenea, acesta a declarat în 
mod expres că nu renunţă la mandatul de consilier local. 

Totodată, instanţa reţine că sunt îndeplinite şi condiţiile art. 114 alin. (2) literele d) şi f) 
din Codul administrativ vizând depunerea raportului detaliat al veniturilor şi cheltuielilor 
electorale şi respectarea condiţiilor legale privind alegerea autorităţilor administraţiei publice 
locale. 

Pe cale de consecinţă, fiind întrunite condiţiile legale expuse mai sus, instanţa va admite 
cererea formulată de petentul Consiliul Judeţean Timiş prin Secretar General al Judeţului Timiş 
şi va valida mandatul de consilier local al supleantului PETRESCU BALINT (din partea 
Partidului Naţional Liberal), pentru Consiliul Judeţean Timiş. 

PENTRU ACESTE MOTIVE ÎN NUMELE LEGII HOTĂRĂŞTE 

Admite cererea formulată de petentul Consiliul Judeţean Timiş, prin Secretar General al 
Judeţului Timiş, domnul Ioan-Dănuţ Ardelean. 

Validează mandatul de consilier local al supleantului PETRESCU BALINT (din partea 
Partidului Naţional Liberal), pentru Consiliul Judeţean Timiş. 

Dispune comunicarea prezentei hotărâri, de îndată, Instituţiei Prefectului Judeţului Timiş, 
Secretarului General al Judeţului Timiş şi persoanelor prevăzute de art. 114 alin. 5 teza finală 
din OUG nr. 57/2019. 

Cu drept de apel în termen de 3 zile de la comunicare. Cererea de apel se va depune la 
Tribunalul Timiş.” Pronunţată în şedinţă publică azi, 14.12.2023. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Mulțumesc domnule secretar.  
În continuare, invit să depună jurământul in fața consiliului județean, pe domnul Petrescu 

Balint. 
Domnul Petrescu Balint 
Subsemnatul Petrescu Balin, Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună 

credință tot ce stă în puterea și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Timiș.  
Așa să-mi ajute Dumnezeu! 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Vă felicit domnule Petrescu Balint și vă doresc mult succes în activitatea de consilier 

județean.   
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Fac precizarea că din acest moment  la ședință sunt prezenți 35 de consilieri județeni din 
36 consilieri județeni în funcție și  domnul consilier județean Petrescu Balint poate participa la 
vot.  

Domnul consilier județean Petrescu Balint 
Mulțumesc domnule președinte. 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul.  
Doresc să transmit domnului consilier județean Petrescu Balint că grupul consilierilor 

județeni PSD îi urează bun venit în Consiliul Județean Timiș.  Vă dorim mult succes și cât mai 
multe proiecte în folosul cetățenilor din județul Timiș.  

Felicitări și bine ați venit! 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu  
Felicitări și bine ați venit și din partea consilierilor județeni din cadrul grupului USR. 

Sperăm să avem o colaborare cât mai bună.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 20/22.01.2024 privind 

completarea Comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean Timiș. 
  

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 
consiliului județean.  Se propune ca noul nostru coleg să facă parte din Comisia ECOF alături 
de ceilalți colegi din acea comisie. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu, Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-
Alin, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Olajos Jani-Raul, Korman Valentin, Petrescu Balint. 
 
 

Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 1/11.01.2024 privind 
aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 236/25.10.2023 referitoare 
la aprobarea închirierii, prin licitație, a unui spațiu situat în incinta Centrului Info din 
Bastionul ”Theresia” Timișoara. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
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locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 

Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 2/11.01.2024 privind 
aprobarea dării în folosință gratuită a unui bun imobil situat în proximitatea Pavilionului 
Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara aflat în proprietatea privată a 
Județului Timiș, către Autoritatea Vamală Română, prin Direcția Regională Vamală 
Timișoara. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN)  și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).  Comisia pentru administrație 
publică locală (CAPL) a dat aviz nefavorabil proiectului de hotărâre. 

Dacă sunt alte discuții? 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Eu zic să mai verificați încă o dată care a fost avizul dat de Comisia EDUX. Cred că fost 

aviz negativ.  Probabil că nu aveți datele actualizate.  
Nu, bun o să verific împreună cu colegii din comisie.  
Între timp aș dori să am o intervenție pe acest proiect, și anume, am întrebat în comisie 

și am înțeles că dăm spre folosință gratuită și că există, totuși, o variantă să avem o sumă de 
bani pentru aceste locuri, redevență.  

Întrebarea mea este de ce am decis să dăm aceste locuri gratuite și cui o să 
deservească ținând cont că este vorba de 3 locuri de parcare, iar lista angajaților  vămii este 
mult mai mare.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul de hotărâre a fost inițiat în urma vizitelor repetate pe care le-am avut acolo 

pentru că avem în curs de implementare niște investiții. Cei de la vamă au solicitat mult mai 
multe locuri decât s-a propus în proiect.  

Ați spus că am luat o decizie? Nu este o decizie ci doar o propunere. Decizia o luăm 
acum prin vot.  Deci, este o propunere pentru 3 locuri de parcare aferente efectiv mașinilor 
deținute de instituție. 

Acum, dânșii au dorit mult mai multe locuri de parcare pentru directori, șefi de serviciu 
ș.a.m.d.  Eu împreună cu colegii de la Direcția de patrimoniu am găsit o bază legală doar 
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pentru flota instituției, dar în final noi decidem dacă le dăm și pe aceste 3 locuri de parcare sau 
nu le dăm deloc.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Dar este și varianta să dăm aceste trei locuri și să primim o redevență în schimbul 

acestor locuri de parcare. Pentru că ei au de la noi deja, dacă nu greșesc, sala în care își 
desfășoară activitatea, corpul clădirii.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Ei stau cu titlu gratuit în acele spații de birouri din clădire. Puteam să le dăm cu titlu 

gratuit. Toate celelalte locuri de parcare vor fi cu taxă. Dacă este de  redevență ce sens mai are 
să punem redevență când putea să rămână în forma în care era și se plătesc absolut toate 
locurile de parcare. De ce să ne mai complicăm cu o redevență pe o mică bucățică? Există 
acolo  tarife stabilite pe oră, există abonamente pe care tot noi le-am aprobat în plenul 
consiliului județean.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Atunci vama ar putea să-și cumpere,  în parcarea respectivă, abonamente. Bănuiesc că 

parcarea nu este supra plină.   
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
În teorie da, însă dânșii spun că de la buget, ei depind direct de București, nu primesc 

niciodată bani pentru alte lucruri, nici pentru chirie pentru că sala nu este în comodat, nici 
pentru alte forme de investiții, nici pentru abonamente de parcare etc.  

Dânșii pot să încerce, este o chestiune ce ține de managementul dânșilor.   
Dacă doriți, știu că sunt prezenți în sală domnii directori și vă pot răspunde la mai multe 

întrebări.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Doriți să-l chemăm  pe domnul director? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, până vine domnul director să ne răspundă, vă rog să-mi permiteți o 

mică intervenție. O fac doar din consecvență și intervențiile mele sunt publice.  
Noi am mai avut o dezbatere când am modificat un contract care nu a fost semnat în 

timpul mandatului nostru și a fost o întreagă discuție în consiliul județean și nu vreau să o reiau.  
Îmi mențin punctul de vedere că acele instituții care pot să plătească ceva să nu 

primească gratuități de la noi și fac o mică paranteză ca să prelungesc discuția. Vreau doar să 
reamintesc tuturor colegilor mei din consiliul județean că noi, ca să putem găzdui niște copii cu 
nevoi speciale care au mari probleme și vă invit pe toți să mergeți odată acolo să vedeți ce 
probleme copii cu nevoi speciale de la Ciumăgeanu.  

Vă reamintesc doar atât: noi plătim acolo o chirie lunară, am datele la zi, de 25.420 lei, 
adică ceva mai mult de 5000 euro, mai exact 5.135 euro. De aceea eu vreau să lucrăm pe baze 
economice și să ajutăm oamenii unde trebuie ajutați că sunt unii care au mare nevoie de 
ajutorul nostru, iar cei care trebuie să plătească pentru un servicii să plătească cum plătim și 
noi. Așa este normal. Noi am fost trimiși aici ca să avem grijă de fiecare leu al contribuabilului 
din județul Timiș.  

Din acest motiv îmi mențin punctul de vedere. Am înțeles, din ceea ce a spus domnul 
vicepreședinte, că este doar pentru mașinile instituțiile. Cu atât mai mult. Instituția Vamală 
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realizează venituri în România. O instituție a Statului Român. Numai prin efectul legii, nu îți 
trebuie un  management performant. Este lege, se aplică, banii intră.  

Noi reprezentăm aici tot Statul Român, la nivel local. Atunci nu văd logica pentru care noi 
să nu apărăm interesele, tot ale Statului Român și ale locuitorilor județului Timiș. Avem nevoie 
de bani și v-am dat exemplu. Sunt multe locuri unde noi plătim pentru a oferii niște servicii 
oamenilor nevoiaș.  Eu v-am spus doar un singur exemplu și vă rog să țineți cont de ceea ce 
am expus eu aici și, până la urmă, plenul consiliului județean și fiecare coleg de al meu este 
suveran pe cele 36 de voturi plus domnul președinte al 37-lea vot. Vă mulțumesc. 

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului  
Bună ziua,  
Ce vreau să menționez, este faptul că în cursul lunii trecută a fost aprobată retragerea 

unei suprafețe de 35 m. p de la Direcția de Prestări Servicii pentru darea în folosință către 
Direcția Regională Vamală pentru acele 3 locuri de parcare, iar acest lucru a fost aprobat de 
plenul consiliului județean.  

Acum, urmare hotărârii respective din cursul lunii trecute, am venit cu acest proiect de 
hotărâre, ca și consecință de dare în folosință a celor 3 locuri de parcare către Direcția 
Regională Vamală.  

Precizez că, în situația în care plenul nu este de acord cu darea în folosință gratuită, în 
mod normal, din punctul meu de vedere, acest proiect ar trebui retras de pe ordinea de zi 
pentru că trebuie să aibă  o altă structură. Trebuie să mergem pe partea de închiriere și atunci 
discutăm de cu totul altceva. 

 
Domnul Gabriel Moldovan – director executiv Direcția Regională Vamală  
Domnule președinte, domnilor vicepreședinți, doamnelor/domnilor consilieri județeni mă 

adresez dumneavoastră în calitate de director executiv al Direcției Regionale Vamale în numele 
lucrătorilor vamali de la Biroul Vamal Timiș.  

Dacă îmi permiteți cinci minute aș vrea să vin cu o prezentare puțin în timp a tot ce  
înseamnă sediul Biroului Vamal Timiș pentru că, repet, a fost tot timpul o pată pe obrazul 
Timișoarei și a județului Timiș.  

Pot să vă spun că, datorită reorganizării care a avut loc la 1.04.2022,  am făcut o analiză 
și Biroul Vamal Timiș, lăsând la o parte Birourile Vamale Constanța și București, este primul din 
țară ca și volum de activitate și chiar dacă banii se duc la buget, dați-mi voie să cred că suntem 
o entitate care venim în sprijinul agenților economici din județul Timiș. Mai mult, de-a lungul 
timpului, știți foarte bine, am stat datorită altor persoane, și nu vreau să insist prea mult, la  
Belvedere, în chirie la un privat. A trecut mulți ani de zile de când a expirat contractul, am avut 
susținere la București s-au obținut fonduri pentru a ridica sediul Biroului Vamal Timiș dar nu am 
primit înțelegere să primesc 1-2-4 ha. de teren pe care legea prevedea că puteau să fie puse 
cu titlu gratuit, concesionate pe 49 de ani pentru a construi sediul propriu. Dacă facem o analiză 
în țară, crede că suntem ultimul oraș mare care  nu are sediul propriu.  

Merg mai departe și spun că am avut N  propuneri. Avem un punct vamal la Lombarda. 
Deci este pe partea de sud a orașului și am avut N propuneri de-a lungul timpului. Ei erau 
investitori privați și ne-au spus: ” domnule suntem dispuși să mutăm cu totul sediul biroului 
vamal Timiș aici.” Eu am spus că niciodată nu o să fiu de acord cu treaba asta, în condițiile în 
care o să avem o centură la 360 de grade. De ce? Pentru că era păcat, repet, să distrugem 
orașul sau să îngreunăm circulația în oraș și viitoarea centură, la fel,  să fie distrusă pentru că 
vorbim de mijloace de transport de tonaj mare.  

În această situație este obligatoriu, pentru cetățenii orașului și ai județului, să avem un 
sediu pe partea de nord a orașului și nu oriunde pentru că trebuie să fie în afara orașului și să 
rămânem cu punctul vamal Lombarda care asigură partea de sud a orașului.  
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Repet, în multe alte județe, vă garantez că au fost puse la dispoziția autorității vamale 
concesionate terenurile cu titlu gratuit să-și poată face investiția. Nu aș vrea dar poate o să vin 
cu exemple, dacă la ora actuală, și au fost N discuții cu privire la sediu, pentru că dați-mi voie 
să susțin acum  să nu ajungem să plătim chirie pentru unde stăm în condițiile în care s-au 
discutat de atâtea ori din punct de vedere juridic și cred că au fost  clarificate problemele că 
este totul legal.  

Eu vă mulțumesc foarte mult că m-ați ascultat și decizia vă aparține dumneavoastră.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Problema ridicată de domnul director mi se pare foarte serioasă și ar trebui ca la 

elaborarea viitorului PATJ să facem un studiu de mobilitate și să vedem unde ar putea fi cel mai 
judicios amplasat biroul vamal astfel încât să nu deranjăm nici orașul și să le oferim un acces 
facil de pe autostradă și de pe drumuri. Ar putea aparatul de specialitate să studieze această 
treabă. Mi se pare a fi chiar o problemă importantă. Mulțumesc. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  24 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, , Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore și 8 abțineri din partea 
doamnelor/domnilor consilieri județeni Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Moș Cristian-
Alin, Țecu Alexandra-Viviana, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Boldovici Laura-Carmen, 
Idolu Iulian-Daniel.  

Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica,  Moruș Vasile, Danielescu Aura-
Codruța, Samoilă Elena.  

 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 3/11.01.2024 privind 

aprobarea înființării serviciului social - Casa de tip familial 2 Găvojdia. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru sănătate și protecție socială 
(ASAN).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean 
Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
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Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat:  domnul președinte Alin-Adrian Nica,   Danielescu Aura-Codruța,  Sarmeș 
Dan-Ion.  

 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 4/11.01.2024 privind 

aprobarea înființării serviciului social - Casa de tip familial Sfântul Pavel POR 2 din 
cadrul Complexului de Servicii ’’A’’ pentru Copiii cu Dizabilități, în localitatea Lugoj, 
județ Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, 

activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială 
(ASAN) Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism 
(AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Moruș Vasile.  
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 5/11.01.2024 privind 

aprobarea înființării serviciului social - Casa de tip familial Sfântul Petru POR 1 din 
cadrul Complexului de Servicii ’’A’’ pentru Copiii cu Dizabilități, în localitatea Lugoj, 
județ Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru sănătate și protecție socială 
(ASAN).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
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Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel.  
 

 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 6/11.01.2024  privind 

aprobarea înființării serviciului social - Centrul de zi pentru dezvoltarea deprinderilor de 
viață independentă Găvojdia. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) Comisia 
pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) 
și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.  

Nu au votat: Moruș Vasile, Ciurlea Sorina-Alexandra, Danielescu Aura-Codruța, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

 
 

Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 7/11.01.2024 privind 
aprobarea înființării serviciului social - Centrul de Zi de Recuperare pentru Copiii cu 
Dizabilități din cadrul Complexului de Servicii ’’A’’ pentru Copiii cu Dizabilități, în 
localitatea Lugoj, județ Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru sănătate și protecție socială 
(ASAN).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
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Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța.  
 

 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 8/11.01.2024 privind 

aprobarea înființării serviciului social - Casa de tip familial Mihăiță. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța.  
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 9/11.01.2024 privind 

aprobarea înființării serviciului social - Casa de tip familial 1 Găvojdia. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, 
Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat:  Danielescu Aura-Codruța, Iovescu  Alexandru-Adrian.  
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Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 10/11.01.2024 privind 

aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru 
bugetul local al  județului Timiș la 31.12.2023. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și o 
abținere din partea domnului consilier județean Sorincău Ioan.  

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Olajos Jani-Raul.  
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 11/12.01.2024 pentru 

modificarea Anexei nr. 4 la Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 206/28.10.2016 
privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile aflate în domeniul public al 
Județului Timiș, către unele instituții publice de interes județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Moruș Vasile. 
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Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 12/15.01.2024 privind 

aprobarea Raportului pentru anul 2023 referitor la stadiul realizării măsurilor din Planul 
de menținere a calității aerului în județul Timiș 2020-2024 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Referitor la calitatea aerului care ne suflă de sus v-aș ruga  să vedeți de ce este așa de 

rece. 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Noi știm că în opoziție este puțin mai rece de obicei dar acum….  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Acum, la modul serios vorbind, chiar îmi este frig.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă asigur că nu am pus aer rece doar pentru opoziție ci este aceeași condiție pentru toți 

membri consiliului județean.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Poate condiția este să plecăm mai repede.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Rog colegii de la administrativ să verifice care este problema, dacă este vreo problemă.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș  
Ca să ne țină mintea trează din acest motiv este mai rece.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Încerc să trecem mai rapid peste proiecte ca să nu ne îmbolnăvim.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Proteasa Alexandru-Constantin. 
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Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 13/15.01.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 292/19.12.2023 privind avizarea 
normelor de venit pentru anul fiscal 2024 pentru contribuabilii care realizează venituri 
din activități independente 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin. 

 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 18/18.01.2024 privind 

aprobarea valorii unitare a sumei forfetare lunare pentru transportul elevilor care sunt 
școlarizați în altă localitate decât cea de domiciliu și nu beneficiază de existența 
serviciilor de transport public. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Domnule președinte, în cadrul comisiilor reunite am avut o dezbatere destul de lungă pe 

acest subiect și aș vrea să vă întreb care au fost cauzele pentru care noi Consiliul Județean 
Timiș nu am reușit în acești 2 ani să avem contracte încheiate cu transportatori, să avem un 
serviciu public de transport județean și a trebuit să stăm până  să vină ANRSC –ul să ne salve 
cu suma forfetară pe care putem să o decontăm elevilor din județul Timiș.  

Noi am aprobat o rețea de transport printr-o hotărâre de consiliu județean în decembrie 
anul acesta, nu avem contractele încheiate și avem 4000 de elevi din județul Timiș care nu au 
beneficiat în acest an de decontarea transportului. Nu s-a  decontat transportul pe luna 
septembrie, octombrie, noiembrie, decembrie și inclusiv pe luna ianuarie. Deci, avem 5 luni de 
zile în care 4000 de elevi din județul Timiș nu au beneficiat de transport.  

Cred că  începerea anului școlar nu este motiv care să ne ia prin surprindere. Nu este ca 
și condițiile meteo nefavorabile. Avem un calendar clar și puteam să ne găsim niște soluții din 
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timp și nu să lăsăm presiunea asta timp de 5 luni de zile pe familiile copiilor din județul Timiș 
care au de făcut kilometrii până la unitatea școlară.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa  
Domnule Iovescu, fără supărare, dar exact același întrebări le-ați spus și în ședința 

comună a comisiilor de specialitate.  
Ați spus că pentru această ședință aveți alte întrebări și că sunteți pregătit. Nu înțeleg ce 

sens mai are să dezbatem acum exact ce am făcut cu două ore în urmă. .  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu  
Da, dar întrebarea mea a fost adresată domnului președinte care nu a fost alături de noi 

la ședința comună  comisiilor de specialitate.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa  
Da, am înțeles. Doar atrăgeam atenția că sunt aceleași întrebări și ar trebui să aveți un 

pic de respect pentru timpul nostru.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu  
Dumneavoastră nu ați răspuns sau mi-ați dat un răspuns care nu a fost concludent. 

Acum m-am gândit că domnul președinte cu experiența domniei sale ne poate răspunde mai 
aplicat.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Sigur, dacă țineți minte, noi în anii precedenți nu am acordat sume forfetare pentru 

transportul elevilor pentru că nu exista baza legală. În Legea nr. 198/2023 – legea 
învățământului preuniversitar s-a instituit această formă de acoperire a transportului în comun 
pentru elevii care nu au nici o rută de transport public cu această sumă forfetară care să le 
asigure ajungerea la unitatea de învățământ de care aparține.  

Neavând acoperit întreg județul cu operatori publici sau privați care să fie la baza 
stabilirii acestei sume, ne-am îndreptat către ANRSC care avea obligația să stabilească o sumă 
globală la nivel național, un tarif mediu și s-a întâmplat acest lucru în data de 17 ianuarie 2024 
când ANRSC a publicat pe site-ul instituției o informare privind valoarea unitară medie la nivel 
național aferent sumei forfetare.  

În baza acestui calcul din partea ANRSC, atât Consiliul Județean Timiș cât și celelalte 13 
consilii județene care sunt în aceeași situație ca și noi am inițiat acest proiect de hotărâre, astfel 
încât, suma de 37 lei/km să fie luată în calcul de către Ministerul Educației atunci când 
calculează sumele forfetare ce trebuie alocate către elevii din județul nostru.  

Evident că ține de Ministerul Educației dacă vor gândi retroactiv până la data de 15 
septembrie când a început anul școlar. Dar aceasta este treaba altor instituții să stabilească 
care este modalitatea de punere în practică a legii educației naționale în conformitate cu 
atribuțiile ce le revin. Mulțumesc.  

Noi avem termen până la 1 februarie să adoptăm această hotărâre în conformitate cu 
legea. Suntem în termen și ne încadrăm din acest punct de vedere. Legea a fost aprobată cu 
anumite perioade de punere în aplicare a anumitor prevederi. După cum știți legea a fost 
aprobată în Parlament și promulgată la sfârșitul acestei veri, la începutul acestei toamne. Așa 
că intervalul scurs tocmai a fost folosit de către instituțiile care erau implicate în stabilirea 
acestei valori, precum ANRSC-ul autoritatea care este cea mai îndrituită în ceea ce privește 
reglementarea serviciilor publice, transportul public în comun fiind unul dintre aceste servicii 
publice ce intră în atribuțiile acestei autorități naționale.  
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Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Corect. Toată expunerea dumneavoastră, domnule președinte…. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Iovescu. Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte, în art. 1 la proiectul de hotărâre, aliniatul 2 se spune: 
”Se aprobă sumele forfetare pe zi, aferente fiecărei tranșe de 1 kilometru pe o distanță 

de la 1 la 50 de kilometri, prin înmulțirea valorii unitare lei/kilometru cu distanța dus-întors dintre 
domiciliul/reședința elevului și unitatea de învățământ, de care beneficiază fiecare elev care 
este școlarizat în altă localitate decât cea de domiciliu și nu beneficiază de existența serviciilor 
de transport public, în anul școlar 2023 - 2024, prevăzute în anexa care face parte integrantă 
din prezenta hotărâre.”  

Pentru clarificări, în anexă, văd la prima coloană  distanța dus-întors dintre domiciliul 
elevilor și unitatea de învățământ. Au fost mai multe păreri și de aceea doresc să vă adresez o 
întrebare: Dacă avem o distanță de 5 km de la reședința elevului și până la școală, se plătește 
0,37 lei/km dus-întors sau pentru 10 km? 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Bădina, se plătește pe distanța dus-întors pe care elevul o parcurge până la 

școală. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Întrebarea mea era: dacă distanța dintre reședința elevului și școală este 5 km se 

plătește 0,37 lei/km… 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnul Bădina, nu facem noi calcule acum. Este Ministerul Educație care aplică acele 

calcule. Nu se dă din bugetul județului acea sumă forfetară. Noi stabilim doar care este acea 
sumă forfetară pe kilometru pe care o pot primi elevii navetiști.  

În rest, calculele și alte chestiuni de acest gen sunt pe lângă proiectul de pe ordinea de 
zi. Nu facem noi calculele sunt  inspectoratele școlare care fac acest lucru.   

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dar nu facem calcule, domnule președinte.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Știu dar nu are sens întrebarea dumneavoastră.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Avem un enunț la aliniatul 2 în care spune pe  distanța dus-întors. Doresc și eu o 

explicație ce înseamnă dus-întors în formă juridică.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă nu știți ce înseamnă dus-întors în formă juridică, vă rog să-mi permiteți să vă spun 

că  pe mine mă depășește nivelul acesta de înțelegere și nu găsesc cuvintele să explic, 
domnule Bădina. Nu am ce răspuns să vă dau. Mulțumesc.   

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
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Îmi permiteți mie o completare? 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Nu vă permit. Fiecare consilier județean trebuie să se limiteze la o singură intervenție, 

astfel încât, să aibă posibilitatea toți consilierii să intervină.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Bun, atunci o să fac o intervenție mai lungă. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Aliniatul 2 nici pentru Ministerul Educației nu este clar.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Dacă îmi permiteți aș dori să intervin și eu.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Aveți cuvântul domnule Sorincău.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Mi se pare că, grija noastră pentru educație lasă de dorit și v-aș întreba cum stăm cu 

programul cornul și laptele. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Sorincău dar nu face obiectul acestui proiect de hotărâre. Dacă 

doriți puteți pune această întrebare la punctul Diverse și o vom lua în considerare.  
Dacă mai sunt alte intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul de 

hotărâre.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, 
Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu.  
 

 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 19/22.01.2024 privind 

aprobarea Protocolului de implementare a proiectului ”Reabilitare/ Modernizare 
infrastructură feroviară Reșița Nord - Timișoara Nord cu extensie Voiteni - Stamora 
Moravița - Frontieră”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.   
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și 
o abținere din partea domnului consilier județean Bădina Nicu. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu. 
 

 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 21/22.01.2024 privind 

repartizarea sumelor din fondul la dispoziția consiliului județean pentru unitățile 
administrativ-teritoriale din județul Timiș pe anul 2024 și estimări pe anii 2025-2027. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Domnule președinte, nu am o intervenție la acest proiect ci doresc să propun 

amendamentul pe care l-am discutat și în ședința comună a comisiilor de specialitate. Să știți 
că în unele comisii amendamentul respectiv probabil a trecut. Fiind ședință comună a comisiilor 
de specialitate voturile se vor lua separat pe fiecare comisie. 

Ideea acestui amendament a venit de la faptul că în mod recurent, în fiecare an, există o 
dezbatere ultra politizată pe aceste sume care se oferă unităților administrativ teritoriale. Înțeleg 
de la colegii dumneavoastră, domnule președinte, din PNL că în mandatul trecut primăriile PNL 
erau vitregite de o împărțire echitabilă. Acum se face același lucru către celelalte primării care 
nu sunt din partea PNL.  

Eu vă propun să schimbăm această cutumă, cum spuneau colegii, și să avem o 
împărțire care să fie echidistantă și imparțială după un algoritm. V-am propus un algoritm care 
funcționează deja la o altă administrație PNL, la Sibiu adaptat puțin pentru județul Timiș care se 
bazează pe populație și există niște plafonări pentru fiecare oraș și fiecare comună și un minim 
pe care să-l primească fiecare. Nu mai intru în detalii pentru că am dezbătut mult în cadrul 
comisiilor acest proiect.  

Eu vă rog să dăm un semn de normalitate din vestul țării și poate că și alte județe vor 
urma județul nostru și nu o să mai continuăm această șaradă în care împărțim banii politici la 
primării.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Șendroiu.  
Supun la vot amendamentul domnului Șendroiu. Procedură de vot, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a respins amendamentul domnului Șendroiu  cu  un vot  

“împotrivă” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica, 15 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni  Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Caplat 
Alexandru, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, 
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Iovescu  Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Popescu 
Marin, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, 17 voturi ”împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Ciurlea Sorina-Alexandra, Luca Bianca, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Micicoi Cornelia-Elena, Cocean Liviu-Marius, Grigoroiu Eugeniu, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Lazăr Ioan–Cosmin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Blaga 
Lucian,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Hiticaș Marius 
și 2 abțineri din partea domnilor Korman Valentin, Timiș Laurențiu-Grigore,. 

Nu a votat domnul consilier județean  Moruș Vasile, 
În urma votului exprimat amendamentul a fost respins. Dacă mai sunt alte intervenții pe 

fond?  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Da, eu aș dori să vorbesc și despre proiect în forma aceasta amendată. Înainte am 

prezentat amendamentul și acum vreau să vorbesc și despre proiect.  
Eu sunt foarte dezamăgit de rezultatul  votului. La fel de dezamăgit am fost și în cadrul 

ședinței comune a comisiilor de specialitate. Cu tristețe, dragi colegi de la Partidul Național 
Liberal,  vă spun că ați devenit mai pesediști decât pesediștii în județul Timiș. Dacă această 
cutumă a fost lansată de către PSD văd că o continuați cu brio și este un lucru trist.  

Ați avut de ales, până la urmă, între două abordări opuse. Una care era imparțială și 
echidistantă și una în care împărțeam banii în funcție de culoarea politică a primarului. Avem în 
medie o sumă dublă, pe fiecare primărie PNL-istă față de primăriile USR sau față de primăriile 
PSD, sau față de altele pentru că am văzut și alți au fost  nedreptățiți.  

Există exemple de comune exact în situații similare care, evident,  primesc mult mai 
puțin doar pentru că fac parte din acest partid.  Vă dau doar două exemple ca să nu vă țin prea 
mult, și anume în periurbanul Timișoarei sunt patru comune foarte apropriate Timișoarei – 
Dumbrăvița, Giroc, Moșnița și Ghiroda, din care trei sunt  cu administrație PNL și una USR.  

Ghiroda primește 544.000, Moșnița – 582.000, Giroc – 620.000, iar Dumbrăvița – 
100.000 – primărie USR-istă. Deci, de 6 ori mai puțin.  

Dacă mergem spre graniță, către granița cu Serbia, la Foeni – primărie USR -260, la 
Giulvăz – primar PSD – 125, la Otelec, unde este un primar Pro România dar anunțat cu fast 
de dumneavoastră ca achiziția PNL – 508.   

Și dacă vorbim de Otelec, cred că aici se poate clar prețul cu care cumpărați primarii în 
județul Timiș pentru că însumat, pe cele două proiecte, are peste 1 milion de lei.  Practic 
aceasta este modalitatea dumneavoastră de a face politică și, poate îl anunță cineva și pe 
primarul de la Giarmata pentru că văd că dânsul se vinde, un pic mai ieftin, la doar 700.000.  

Poate nu știe prețul corect pe piață.   
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Domnule președinte, dacă îmi permiteți să intervin aș vrea doar să-l întreb pe domnul 

Șendroiu când a fost ipocrizie, acum la 2 ani la împărțirea banilor sau acum? Mulțumesc. 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Acum doi ani și inclusiv anul trecut, după ce noi ne-am opus, a fost măcar  o consultare 

cu toți liderii de grup, fie ea împreună fie ea pe rând. Deci, este o diferență mult mai mare și 
diferențele nu au fost atât de semnificative cum sunt acum.  

Dar sunt de acord că și  anul trecut nu a fost cum a trebuit să fie. Asta este metoda pe 
care noi o susținem cel mai mult și sperăm să găsim, în viitor, susținere politică pentru așa 
ceva. 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Șendroiu ați fost chemat la consultări dar ați chiulit. Nu ați venit, așa că 

degeaba vă plângeți acum.  
Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul? 
 
Domnul consilier județean Liviu-Marius Cocean 
Mulțumesc domnule președinte.  
Aș vrea să-l întreb pe domnul Șendroiu. Avea ocazia să-și consulte vicepreședintele, 

care este membru USR, pe domnul  Cristian Moș și o să-l întreb dacă l-a consultat în acest 
sens pentru că dânsul făcând parte din executivul consiliului județean sigur cred că i-ar fi spus 
care este raționamentul pentru această repartizare. Asta aș vrea să-l întreb dacă l-a consultat.  

În al doilea rând, colega doamna Micicoi a subliniat acest lucru și vreau să punctez faptul 
că, dacă nu mă înșel, cred că pe guvernanță participativă proiectele USR-ului au fost cele mai 
multe și cele mai finanțate în acest mandat. Aprobate și finanțate. 

 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Țineți cont de faptul că proiectele pe bugetare participativă sunt făcute de cetățeni și nu 

de partidele politice.    
 
Domnul consilier județean Liviu-Marius Cocean 
Da, dar au existat foarte multe…. 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Știu că obișnuiți dar nu toată lumea face…. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Haideți, vă rog să vorbiți pe rând.  
Domnul consilier județean Liviu-Marius Cocean 
Dați-mi voie pentru că și la comisii nu mi-ați dat voie să-mi termin ideea. Poate că am 

vorbit mai puțin dar vă promit că anul acesta, fiind de o importanță mai mare, voi avea grijă să 
vorbesc mult mai mult și foarte atent în concordanță cu ceea ce subliniați și scoateți în evidență 
de fiecare dată.  

Revenind, având în vedere că doi ani, trei bugete la rând nu au avut nici o problemă și 
USR-ul și primăriile USR au beneficiat de sume care, știm că i-au mulțumit pe colegii de la 
USR, ce s-a schimbat acum și de ce această retorică care în ochii alegătorilor părea că acest 
partid nu se afla în alianța de la nivelul conducerii consiliului județean în toată această 
perioadă. De unde această schimbare de retorică care arată, până la urmă, cât de falsă este 
retorica acestui partid.  

Domnule Șendroiu, de câte ori vă referiți la… ați putea să faceți un pas în opoziție dacă 
sunteți atât de nemulțumiți. Dar pe față nu doar așa.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Domnule președinte, îmi permiteți să răspund? 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, aveți cuvântul domnule Șendroiu 
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Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Ați spus că aveți două întrebări dar am numărat vreo patru. Sper să nu uit să răspund la 

vreuna dintre ele.  
Prima era legată de vicepreședintele Cristian Moș cu care, da, m-am consultat ieri și am 

spus că vreau să facem un amendament prin care să se împartă aceste sume imparțial. 
Domnia sa a fost de acord și nu a fost nici o problemă. Întreg grupul USR, de altfel, susține 
amendamentul nostru. Asta pe de o parte. 

Pe de altă parte, vorbeați de istoria din consiliul județean cu aceste sume. Poate nu ați 
fost prezent dar și anul trecut au fost discuții asupra sumelor și atunci nu s-a găsit o majoritate 
care să susțină niște sume foarte asemănătoare cu acestea. Se pare că anul acesta, prin 
diverse mișmașuri poetice s-au găsit și probabil că avem sumele acestea cu diferențe. Anul 
trecut și acum doi ani sumele aprobate au fost mai echilibrate între primării.  

M-ați mai întrebat de, nu îmi mai amintesc, vă rog să-mi reamintiți dumneavoastră. Cred 
că era a doua întrebare.  

 
Domnul consilier județean Liviu-Marius Cocean 
Nu, cred că v-am sugerat faptul că dacă tot folosiți acest dublu limbaj ați putea să faceți 

pasul asumat către opoziție și să vă asumați faptul că faceți parte din opoziție.  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Să știți că eu am mai explicat pentru că, în nenumărate rânduri, mă întreabă presa, 

obișnuită cu cutumele vechi ale politicii, o dată la câteva luni, dacă USR este în opoziție sau 
USR este la putere și am răspuns de fiecare dată că noi votăm proiectele pe care le 
considerăm benefice pentru cetățeni și nu le votăm pe celelalte.  

Dacă pentru dumneavoastră acest lucru este incompatibil, interesul cetățenilor este 
incompatibil cu modul nostru de a face politică, mie îmi pare rău dar pentru noi nu este.  

 
 
 
Doamna consilier județean Sorina-Alexandra Ciurlea  
Domnule Șendroiu ați fost nemulțumit mai devreme că nu ați fost convocat, că celelalte 

partide nu au fost convocate. Vă refereați la PSD? Vă pare rău pentru ei? 
Înțeleg că dumneavoastră ați fost convocați și nu ați binevoit să participați la dezbaterea 

pentru acest proiect.  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Pot să răspund din nou, nu? Văd că acum pot interveni de mai multe ori. Mulțumesc  

colegilor pentru nominalizare.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Este o regulă. Atunci când sunteți menționați sau interpelați trebuie să vă dau cuvântul 

să răspundeți.  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Sigur și vă mulțumesc foarte mult.  
Nu. Nu îmi pare rău de grupul PSD. Îmi pare rău de cetățenii de mâna a doua pe care îi 

considerați dumneavoastră, din județul Timiș, și care primesc mult mai puțini bani pentru 
culoarea politică. De asta îmi pare rău. 

Dacă ar fi să vorbim de cine ar fi  să fie convocat,  răspunsul corect este toți liderii de 
grup fie că vorbim de USR, PNL, Pro România sau PSD. Din punctul meu de vedere sunt 
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deschis și la o consultare cu mai multă lume dacă vor să vină, dar cred că este de bun simț să 
fie cu toți liderii de grup cum, de altfel, și anul trecut am făcut după ce nu a  trecut prima dată 
acest proiect.   

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Formularea exactă ar fi invitați nu convocați pentru că nu este o relație de subordonare.  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Da, sunt de acord.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Dacă îmi permiteți și mie aș vrea să iau în ordine și să răspund domnului Șendroiu. 
Prima dată a spus că PNL-ul este mai pesedist dar să știți că PSD, așa cum am discutat 

și la comisiile reunite, nu a făcut niciodată un astfel de lucru și a luat deciziile în consens.   
Drept dovadă am încărcat un articol din presă din anul 2018, domnule președinte îl puteți 

vedea și dumneavoastră, în care liderul de grup din perioada 2016-2020, a declarat împreună 
cu domnul Robu, într-o conferință de presă, vechiul președinte al PNL Timiș, că distribuția de 
fonduri pentru echilibrarea bugetelor locale, în 2018 cel puțin, dar le putem căuta în fiecare an, 
s-au făcut într-un consens politic cu valori alocate partidelor și distribuite într-un consens în 
baza nevoilor pe care comunitățile le aveau la vremea respectivă.  

Pentru domnul Cocean care a zis că de trei ani de zile la repartizarea bugetului  
Consiliului județean Timiș  nu a fost nici o problemă. Ba da, să știți că a fost și anul trecut 
aceeași problemă, aceleași dezbateri. Aceleași dezbateri le-am avut dar poate că 
dumneavoastră erați la piață atunci și nu erați la consiliul județean.  Nu erați la consiliul 
județean și erați ocupat  cu piața.  

Domnule președinte vreau să vă spun că ar trebui să schimbăm denumirea acestui 
proiect, în primul rând,  în modul în care l-ați elaborat și pus pe masa consilierilor județeni, el nu 
trebuie să aibă denumirea de distribuirea bugetelor disponibile Consiliului  Județean Timiș ci 
distribuirea sumelor care se află la dispoziția dumneavoastră, la dispoziția președintelui 
Consiliului Județean Timiș.  

Să știți că noi, grupul PSD nu am fost invitați la nici o consultare. Cu toate că eu am 
încercat și v-am trimis mesaj dacă are rost să avem o discuție la care nu am primit nici un 
răspuns și nici o invitație la nici un fel de consultare. Din câte știu eu mai sunt liderul colegilor 
mei din consiliul județean.  

Nu o să reintru în toate lucrurile pe care le-am reluat la ședința de comisii reunite. Vreau 
doar să vă spun, că mi se pare că acest proiect  nu este fundamentat. Nu regăsim în cadrul 
proiectului nevoile și cerințele pe care unitățile administrativ teritoriale din județul Timiș le-au 
transmis către consiliul județean ca să le putem evalua într-un mod obiectiv, transparent și să 
luăm o decizie corectă. De ce sunt discrepanțele acestea între o  medie 457 mii le pentru 
primăriile PNL și una de 248 pentru cele PSD sau diferențe de comunități apropriate cu același 
număr de populație, cu același buget, cu aceleași nevoi, cu aceleași proiecte dar cu sume 
diferite.  

Nu înțelegem care au fost criteriile prin care ați distribuit aceste sume și poate reușiți să 
ne explicați. Dar, proiectul dacă ar fi fost făcut cu toată încrederea, responsabilitatea, 
transparența, ancorarea în valorile europene, domnule președinte, pentru că sloganul 
dumneavoastră din 2020 a fost ”Timișul la nivel european”. Nu regăsim în acest proiect nici 
unul dintre principiile europene, nici echitatea, nici solidaritatea. Nu găsim nimic ci doar principii 
pur politice și a vă răsplătii proprii dumneavoastră primarii și de a-i sancționa pe ceilalți și din 
interiorul dumneavoastră, și de a face anumite disensiuni în rândul celorlalte grupuri politice din 
județ.  



 
 

30 
 

Vreau să vă spun că la finalizarea acestei ședințe de plen, grupul consilierilor județeni 
PSD va depune o solicitare către Instituția Prefectului Județului Timiș de a ataca în contencios 
administrativ această hotărâre care nu este fundamentată pe baze legale. Mulțumesc! 

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte dacă îmi permiteți să iau cuvântul pentru că doresc să fac câteva 

remarci.  
Am studiat și eu criteriile de distribuire și trebuie să recunosc că atât criteriile din 

amendamentul propus de USR cât și criteriile pe care le-a practicat PNL-ul astăzi în acest 
proiect sunt discutabile  și putem să nuanțăm aici. Nu înțeleg de ce se ia numărul populație, de 
ce se plafonează, de ce nu se ia numărul populației active implicat dintr-o comună, de ce nu se 
ia tinerii care au sub nivel mediu venitul ș.a.m.d. Criteriile de distribuire pot fi foarte subiective și 
acest lucru naște foarte multe dezbateri dar nu îndreptățește pe nimeni să justifice că 
propunerea și abordarea partidului X este net superioară propunerii și abordării partidului Y 
pentru că, vedeți dumneavoastră, aici nu avem criterii absolute și adevăruri unice.  

În plus, aș mai dori să formulez câteva aspecte, și anume să nu uităm că suntem aici un 
for deliberativ și, până la urmă, reprezentăm și am reprezentat culori politice.  

Aș vrea menționez și să-l avertizez pe domnul Iovescu și, dacă se poate, să-l avertizeze 
pe președintele filialei că USR-ul  îi va trăda când le va fi lumea mai dragă. Acest lucru o spune 
un reprezentant care a fuzionat și a fost partener de lucru cu USR-ul. Să știți că tot așa am 
avertizat și PNL-ul și, personal pe domnul președinte acum doi ani, să nu vă bazați pe 
majoritatea pe care vi-o asigură USR-ul că va veni vremea când n-o să o poată livra sau nu o 
să vrea să o livreze.  Astăzi sunteți în situația în care, a subliniat bine doamna Micicoi, nu știu 
dacă este în opoziție sau la putere.  

Încă un lucru și închei intervenția mea. Să știți domnule Șendroiu că astăzi se mai 
împlinește un lucru. V-am spus de ani de zile că modul de abordare clasic, tranzacțional al 
politicii, chiar dacă la nivel pompos declarați grija față de cetățean, o aud de 30 de ani și la PSD 
și la PNL, dar este, din păcate, doar retorică publică modul tranzacțional în care ați abordat în 
ultimii ani conlucrările de majoritate, mai ales în consiliul local, dar și în consiliul județean vă 
arată un lucru și anume, că nu trebuie să fi atât de inteligent încât să blochezi majorități în 
stânga sau în dreapta și nu sunteți cu nimic mai abil dumneavoastră și conducerea actuală a 
USR-ului decât cea de acum 2-3 ani. 

O să vedeți că se va împlini și această estimare pe care o fac. Veți plăti această 
strategie absolut clasică și tranzacțională administrativo-politică în toamna acestui an. În rest, 
sănătate și spor la treabă.  

 
Domnul consilier județean Dan Șarmeș.  
În primul rând aș dori să salut intervenția domnului Olajos care, practic, a venit în ceea 

ce am vrut să spun și eu. Nu vreau să răspund aici, peste masă, în cadrul acestei dezbateri. 
Văd că se răspunde foarte mult la chestiuni punctuale sau la persoane. Practic, trebuie să fim 
sinceri cu noi și să acceptăm faptul că întotdeauna când a fost vorba de împărțirea de bani și 
de resurse au fost dezbateri și nemulțumiri.  

Practic, nu întotdeauna poți să-i mulțumești pe toți, nu poți să găsești criteriul acela pe 
care unii și-l arogă că ar fi cel mai obiectiv de împărțire. Până la urmă, în final, aceste sume au 
fost împărțite. Nu cred că a fost o cutumă în împărțirea acestor sume. Eu practic nu mi-o 
amintesc.  Degeaba vorbim de istorii, lucrurile diferă  de la mandat la mandat și chiar de la an la 
an pentru că și vremurile sunt altfel, evoluăm, structura consiliului este alta, situația economică 
este altă, etc. Practic, de o cutumă, eu personal nu știu. Și,  nu știu de ce ar trebui să existe 
cutume în cadrul regulilor și în cadrul activității pe care o avem noi aici.  
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Dincolo de asta, într-adevăr, domnul Olajos a avut dreptate. Care ar fi acele criterii pe 
care ar trebui să le luăm în considerare să fie cele mai potrivite? Nu știu pentru că tot nu vom 
mulțumi pe toată lumea. Sunt convins că chiar  și dacă sumele ies acum în favoarea primarilor 
liberali,  mulți dintre ei sunt  și ei nemulțumiți pentru că nu vor ajunge niciodată aceste resurse.  

În final, legat de faptul că vi se solicită cum s-a făcut această analiză, într-adevăr putem 
să stăm foarte mult. Dar, nu trebuia să fie invitați liderii de grup.  

S-a pomenit  în comisie că anul 2018, domnul lider de grup de atunci, a obținut o 
majorare dar  nu știu de la cât la cât. Probabil că de la 20 la 30%. Probabil că s-a bătut mai 
mult pentru interesele grupului său și a reușit să ajungă la discuții și negocieri cu cei care atunci 
conduceau consiliul județean.  

Faptul să stăm de-o parte, să ne plângem și să facem spectacol în consiliul județean nu 
cred că este cea mai bună strategie. Oricum este în dezavantajul unităților administrative, a 
primăriilor și a primarilor grupurilor pe care îi reprezintă care, dincolo de aceste vorbe, s-ar fi 
bucurat să obțină niște sume puțin mărite chiar  dacă nu echilibrate măcar punctual în anumite 
puncte, așa cum știu că s-a mai întâmplat, mai ales pe vremea domnului Ostaficiuc.  

Știu că s-a întâmplat probabil și atunci când domnul lider de grup Nicu Bitea a intervenit 
și cred că despre asta a fost vorba.  

Dincolo de asta, împărțirea este în mare parte este și politică pentru că și viziunile 
administrative sunt politice. În comisie doamna Micicoi amintea foarte bine de o viziune 
socialistă de împărțirea banilor. Noi avem o viziune liberală.  

Iar ca să-i răspund și domnului Iovescu,  practic, timișul va fi la nivel european prin ceea 
ce noi facem aici și, practic, rezultatele se vor vedea concret nu prin redistribuire ci prin 
administrarea acestor bani.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu  
Eu aș dori să intervin pentru că m-a menționat domnul Olajoș înainte și, de asemenea, 

vreau să-i răspund și domnului Sarmeș.  
Cred că, exact problema pe care dumnealui o spunea ca lucru bun în care interesele de 

grup primează  este de fapt problema, și interesele cetățenilor tuturor din județul Timiș ar trebui 
să primeze.  

Dar, revenind la mesajul domnului Olajos, mie îmi pare foarte rău că a uitat foarte 
repede spiritul grupului în care se afla atunci când a decis să părăsească acest grup. Noi încă 
de atunci aveam aceeași viziune în care votam proiectele pe care le consideram corecte pentru 
cetățeni și nu le votam pe celelalte. Domnul Olajos, care era lider de grup, poate să confirme că 
la fel procedam și atunci.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, aș dori să intervin și eu și să spun că îmi pare foarte rău că în 

plenul consiliului județean  vorbim atât de mult de partide.  
Eu știu că noi suntem reprezentanții partidelor și am venit aici în urma unui vot politic 

dar, până la urmă, cetățenii județului Timiș or să ne judece și o să ne dea un verdict referitor la 
calitatea actului administrativ pe care noi suntem în stare să-l punem în practică.   

Eu cred că România a depășit de mult etapa în care unii dădeau decrete, dădeau legi, 
dădeau hotărâri. Cred că dezbaterile sunt normale și ele  trebuie să fie eficiente și să rezulte 
cele mai bune soluții, iar noi tocmai de aceea suntem aici. Nu ca să dăm hotărâri ci ca să 
dezbatem și să votăm hotărâri. 

Referitor la acest aspect, probabil, zic probabil, nu ar fi fost discuții foarte lungi și în 
comisiile comune și în plen dacă reușeam ca înainte de a  ajunge în partea finală a votării unui 
proiect de hotărâre am fi discutat într-un cadru mai larg, începând cu liderii de grup și chiar și 
cu alți consilieri județeni care își doresc să facă acest lucru. 
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Pentru că noi nu suntem nici primii, nici ultimii în consiliul județean am rugămintea la 
dumneavoastră ca pe viitor să evităm astfel de probleme prin a ne pune de acord în interesul 
cetățenilor, dincolo de partidele pe care le reprezentăm, și a livra un act administrativ corect 
pentru că banii chiar sunt importanți ca să ne mișcăm mai bine.  

Într-adevăr noi nu deținem adevărul absolut dar s-au propus niște criterii. Dacă ar fi avut 
loc dezbaterile acele criterii ar fi putut să fie îmbunătățite și să obținem  rezultatul scontat la 
final. Vă  mulțumesc frumos.  

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră doresc să intervin pentru că m-a 

pomenit un pic domnul Sarmeș.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă v-a pomenit un pic domnul Sarmeș atunci vorbiți un pic domnule Iovescu.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, mulțumesc. Am răspuns cu teamă pentru că nu știam dacă mă lăsați să vorbesc sau 

nu. După cum vedeți am devenit puțin timid.  
Domnule Sarmeș  vă mulțumesc că mi-ați confirmat faptul că acest proiect nu are nevoie 

de nici un criteriu obiectiv, transparent.  
 
Domnul consilier județean Dan Sarmeș 
Aceasta este înțelegerea dumneavoastră. Nu ați înțeles nimic.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Singurul criteriu este pixul domnului președinte. Mulțumesc pentru confirmare.  
 
Domnul consilier județean Dan Sarmeș 
Nu aveți pentru ce, dar nu ați înțeles nimic.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt atunci vă rog să-mi permiteți să spun și 

eu câteva cuvinte.  
Am ascultat și vă mărturisesc că cu greu am răbdat să fiu martorul unei asemenea 

ipocrizii din partea PSD și USR. Nu știu, se vorbește de democrație, se aruncă cuvinte mari, se 
vorbește de dezbatere,  consultare, dar cred că, dragi colegi de la PSD și USR, pentru că văd 
și îmi este foarte clar că există o alianță,o coordonare și  o consultare între cele două grupuri, 
nu doar la acest proiect și de câteva luni la mult mai multe astfel de acțiuni și poate asta 
justifică și refuzul colegilor de la USR de a se întâlni cu colegii de la PNL, inclusiv pentru discuții 
pe acest proiect dar și pe toate celelalte de pe ordinea de zi.  

Așadar, pentru dumneavoastră democrația este, practic, o mare demagogie și atunci 
când domnule Iovescu ne spuneați că doreați consultare, doreați transparență și alte chestiuni 
de acest gen. Nu știu și  poate îl întrebați pe șeful dumneavoastră de partid cum a consultat 
domnia sa sau colegii din PSD de la București pe  domnul premier atunci când a repartizat 
sumele din fondul de rezervă bugetară din toamna anului trecut și din anexa 7.3 la Legea 
bugetului de stat.  

Dacă discutăm de criterii, ceea ce vedeți aici, este practic o echilibrare, o acoperire a 
acelor decalaje majore, pentru că nu vorbim de câteva mii ci discutăm de câteva ordine de 
mărime pe care le-ați făcut cu acest prilej.  
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Știți că v-am spus și să nu păreți surprinși… mă mir că sunteți  surprinși acum. Știți că v-
am spus și anul trecut, când am mai avut o hotărâre de distribuire a sumelor la final de an,  că 
este doar o mică reparație, acea hotărâre, față de ceea ce s-a întâmplat prin distribuirea banilor 
din fondul de rezervă. Vă amintesc comune liberale au primit mai puțin de jumătate din sumele 
pe care le-au primit comunele PSD și vorbim aici de sute de mii lei și nu doar de câteva mii de 
lei, iar la anexa 7.3 de la Legea bugetului de stat discutăm de milioane de lei.  

Deci, eu sunt surprins…. cum vă apucă grija de oameni atunci când sunteți afectați 
dumneavoastră?  Dar atunci de ce nu ați sărit în sus? Credeți că în comunele acelea pe care 
le-ați văduvit prin aceste acte normative nu sunt oameni? Sau sunt oameni de altă categorie? 
Nu sunt români, nu sunt tot timișeni? 
 Ceea ce facem noi aici și majoritatea liberală din consiliul județean alături de colegii de la 
Reper și cu doamna Micicoi este o reparație a ceea ce ați stricat dumneavoastră.  
 Și ca să închei intervenția, sigur că nu am fost consultat de șeful dumneavoastră care 
era ocupat mai degrabă cu plângeri la adresa mea decât să vină să discute despre soarta 
acestui proiect de hotărâre.  
 În final, cred că vă este foarte clar,  și celor de la USR și celor de la PSD, că PNL are în 
consiliul județean, în momentul de față, o majoritate și fără USR și fără PSD. Așa că, spor în 
continuare în opoziție, domnilor de la USR și PSD. Coordonați-vă pe mai departe și acționați în 
consecință.   Vă mulțumesc. 

Și pentru că v-am menționat vă dau dreptul la replică. Aveți cuvântul domnule Șendroiu. 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
O să fiu foarte scurt. Să știți că mi se pare foarte ipocrit să ne acuzați, în mod repetat, de 

alianțele noastre cu PSD când dumneavoastră sunteți la guvernare de când ne-ați dat afară, 
din 2021 exact cu Partidul Social Democrat,  după ce toată campania v-ați făcut-o pe o 
campanie anti PSD și ați câștigat voturilor cu ajutorul voturilor anti PSD. 

Legat de fondurile de la Guvern, din nou mi se pare incredibil. Sunteți la guvernare de 
dinainte de 2020 și păreți tot în opoziție de parcă nu știți și dumneavoastră cum se împart 
fondurile acolo. S-au împărțit prost sunt total de acord dar asta nu este doar vina PSD ci este 
vina întregii coaliții de guvernare, să știți.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Pentru că mi s-a pomenit numele doresc să intervin și eu.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnul consilier Alexandru-Adrian Iovescu are cuvântul. Dumneavoastră nu vi s-a 

pomenit numele domnule Bădina.   
Domnule Iovescu, aveți cuvântul.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte am o rugăminte. Dați-mi vă rog posibilitatea să iau cuvântul 30 de 

secunde.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă domnul Iovescu vă lasă,  vă dau posibilitatea cu mare drag.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Nu cred că este așa o mare problemă dar problema este de altă natură. Nu știu ce vă 

califică pe dumneavoastră să aplicați etichete întregului PSD, să spuneți că PSD-ul dă dovadă 
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de demagogie. Vreau să vă spun, domnule președinte, demagogia are un caracter mai pozitiv 
decât lipsa de bun simț.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Bădina PSD,  că nu am auzit că v-am strigat numele PSD. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Eu sunt consilier PSD.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bag de seamă că nu vă reprezintă ce spune domnul Bădina. Vreți să completați.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Constantin Iovescu 
Domnul Bădina a răspuns la reacțiile pe care dumneavoastră le-ați adus Partidului 

Social Democrat și era dreptul domniei sale. Pe mine m-ați pomenit și doresc să vă spun 
domnule președinte că încurcați lucrurile, le amestecați.  

Noi suntem aici consilieri județeni votați de cetățenii din județul Timiș să-i reprezentăm în 
această instituție. Dumneavoastră aveți impresia că eu mă duc la Guvernul României sau la 
Ministrul Finanțelor care este membru PNL să-i spun: ”domnule eu  fac amendament la 
propunerile tale.” Acest lucru trebuia să-l facă colegii dumneavoastră care sunt în Guvern sau 
în Parlamentul României.  

Să veniți aici să amestecați lucrurile, să vă acoperiți incapacitatea dumneavoastră 
personală și incapacitatea Partidului Național Liberal de a gestiona niște relații la nivel 
guvernamental și de a se oferii sprijin comunităților…eu sunt în consiliul județean, colegii mei 
sunt consilieri județeni și suntem aici aleși de cetățenii din județul Timiș să-i reprezentăm într-un 
mod corect, echitabil și transparent.   

Nu pot să intervin eu la București. Și nu înțeleg de ce aduceți dumneavoastră în discuție 
numele președintelui PSD Timiș. Dânsul nu este consilier județean. Noi, de aici de la masă și 
colegii mei care sunt conectați, suntem consilieri județeni și normal și firesc ar fi fost să ne 
convocați sau să ne invitați și pe noi la o consultare.  

Și noi am fost votați de cetățenii din județul Timiș, și noi avem primari și vreau să vă 
spun că telefonul meu s-a descărcat pentru că de azi de dimineață vorbesc cu primarii PSD și 
cu alți primari din județ legat de sumele pe care dumneavoastră le-ați făcut. Stau și pe telefon și 
pe mesaje și este, efectiv, descărcat.  

De aceea, de acum înainte, la acest plen, voi vota verbal.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
În regulă domnule Iovescu.  
Să știți că și mie mi s-a descărcat telefonul atunci când colegii dumneavoastră de la 

București au realizat acele repartiții total injuste și neconforme cu nevoile din teren.  
Știu că reprezentați pe sărite sau intermitent cetățenii timișului, după cum văd, pentru că 

doar pe anumiți cetățeni îi reprezentați.  
V-am spus și vă repet: atunci când s-a făcut acea injustiție cu privire la primarii PNL și ai 

altor partide, că nu doar de la PNL au fost, nu ați sărit în sus la fel de virulent ca și acum.  
Misiunea noastră, ca și consiliu județean, este să echilibrăm lucrurile. Chiar așa se 

numesc și  fondurile acestea – de echilibrare a bugetelor locale.  Ori, trebuie să ținem cont și de 
sumele care au venit din alte surse și dezechilibrele care au fost create de acele alocări, iar 
acum când avem, pe masă, sumele pe care trebuie să le distribuim noi, se ține cont de acele 
alocări. Altfel, ar fi injust față de cei care nu au primit în momentul respectiv acei bani de la 
Guvern sau prin legea bugetului de stat.  
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În continuare, dacă nu mai sunt alte intervenții supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Iovescu, împotrivă.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Așa cum am anunțat, nu votez proiectul de hotărâre.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 22 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore și 11 voturi ”împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Danielescu Aura-Codruța, Dobra 
Călin-Ionel, Caplat Alexandru, Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Bădina Nicu,  Moș 
Cristian-Alin, Șendroiu Vlad-Ioan, Boldovici Laura-Carmen, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu 
Alexandru-Adrian.  

Nu au votat: Moruș Vasile, Sorincău Ioan.  
 
 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 22/22.01.2024 privind 

repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată  pentru  finanțarea 
cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pe anul 2024 și estimări pe anii 2025 
– 2027. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Iovescu, împotrivă.  
Și, așa cum am anunțat la ședința comună a comisiilor de specialitate, considerăm că 

fundamentarea acestui proiect lipsește cu desăvârșire și nu putem aprecia dacă sumele alocate 
pe lungimea drumurilor și pe starea drumurilor către UAT-urile pe care dumneavoastră le-ați din 
pixul dumneavoastră sunt reale și putem să facem o analiză obiectivă a acestor repartizări.  

Vă anunțăm și pe această cale că, ulterior finalizării acestui plen, vom face sesizarea 
către Prefectura Județului Timiș privind nerespectarea prevederilor legale în elaborarea acestui 
proiect de hotărâre și rugăm prefectul județului Timiș să atace în contencios administrativ 
această hotărâre.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
În regulă, mulțumesc.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica, 21 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore, 11 voturi ”împotrivă” 
Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Moș Cristian-
Alin, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana și 1 abținere  din partea  domnului consilier 
județean Caplat Alexandru.  

Nu au votat: Moruș Vasile, Sorincău Ioan 
 

 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 23/22.01.2024 pentru 

modificarea Hotărârii nr. 254/31.08.2022 privind aprobarea depunerii proiectului 
„Renovare energetică moderată a clădirii corp C1 - sediul D.G.A.S.P.C. Timișoara (corp 
direcțiune)”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Iovescu, pentru.   
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Moruș Vasile, Dobra Călin-Ionel, Caplat Alexandru, Hiticaș Marius.  
 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 24/22.01.2024 pentru 

modificarea Hotărârii nr. 252/31.08.2022 privind aprobarea depunerii proiectului 
„Renovare energetică moderată a clădirii Corp C1 - Centrul de Recuperare și Reabilitare 
Neuropsihiatrică Găvojdia”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Moruș Vasile, Sorincău Ioan.  
 
 

Punctul nr. 22 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 25/22.01.2024 privind 
actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici și a devizului general pentru 
obiectivul de investiție publică „Bazin de înot didactic în județul Timiș - Proiect pilot pe 
amplasamentul din orașul Jimbolia”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Sorincău Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Moruș Vasile, Idolu Iulian-Daniel. 
 
 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 26/22.01.2024 privind 

aprobarea depunerii unei cereri  de finanțare în cadrul Programului Interreg VI A ROHU 
2021-2027 pentru implementarea proiectului ”Capabilități transfrontaliere sporite pentru 
servicii medicale de terapie primară, de urgență și intensivă în zona de cooperare Timiș - 
Csongrád-Csanád”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Iovescu, pentru.   
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Doamna consilier județean Calescu Mihaela-Maria 
Calescu, pentru. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-
Daniel, Grigoroiu Eugeniu, Moruș Vasile. 

 
 

Punctul nr. 24 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 27/22.01.2024 privind 
aprobarea depunerii unei cereri de finanțare în cadrul Programului Interreg VI A ROHU 
2021-2027 pentru implementarea proiectului „Pedalând până la stele - dezvoltarea 
cicloturismului in regiunea de frontieră”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Iovescu, pentru.   

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni  Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Moruș Vasile, Blaga Lucian,  Grigoroiu Eugeniu, 
Dobra Călin-Ionel.  

 
                                     

Punctul nr. 25  al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
  

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
     Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
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1. Raportul de evaluare centralizată a implementării Legii nr. 52/2003 pentru anul 2023, 
în detaliu, la nivelul Consiliului Județean Timiș. 

2. Raport anual privind transparența decizională pe anul 2023. 
3. Informare privind situația rezolvării corespondenței la Consiliului Județean Timiș în 

perioada 01.10.2023-31.12.2023. 
4. Informare privind măsurarea concentrației de radon în aerul din clădiri cu școli, 

grădinițe și spitale. 
5. Raport de informare cu privire la utilizarea sumelor primite de la bugetul de stat de 

către teatrul pentru Copii și Tineret Merlin. 
6. Raport de activitate a Comisiei pentru Protecția Copilului Timiș în anul 2023. 
7. Raport de activitate al Societății RUWATIM SMDP S.R.L. pe anul 2023. 
8. Raport privind activitatea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu handicap 

Timiș desfășurată în anul 2023. 
9. Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 

Dumbrăvița - A1.  
10.  Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce 

stau la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș referitor la 
intențiile de înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 

11. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 

 
Dacă sunt înscrieri la acest punct de pe ordinea de zi? 
Înțeleg că  s-au înscris pe listă următorii consilieri județeni: Petre Mihăieș, Ioan Sorincău 

și Nicu Bădina. Dacă nu mai sunt alte solicitări, închidem lista și dau cuvântul domnului Petre 
Mihăieș. 

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc frumos domnule președinte.  
Vreau, aici în plenul Consiliului Județean Timiș, să mulțumesc tuturor colegilor mei 

consilieri județeni și  colegilor mei din aparatul tehnic pentru că am reușit la Liceul Tehnologic 
Special Gheorghe Atanasiu, printr-o intervenție promtă a noastră, să rezolvăm o problemă la 
internatul de băieți unde a fost problemă care punea în pericol siguranța copiilor care mergeau 
acolo să facă baie. Este vorba de cele două băi din internat. Ele s-au reabilitat.  

Efortul nostru a fost unul consistent. Vorbim acolo de, pur și simplu, demolarea și 
construirea planșeelor celor două băi. Inclusiv, în final au rezultat două băi care sunt la 
standarde civilizate pentru anul în care trăim și a rezultat la demisol și o magazie pe care 
oamenii o pot folosii pentru că și ea s-a amenajat.  

Eu am urmărit atent ce s-a întâmplat acolo. Recepția a fost spre finalul anului trecut. Toți 
ne-am fi dorit să fie mai repede dar nu s-a putut pentru că perioada de maturare a unui planșeu 
turnat este de minim 28 de zile și acolo am avut nevoie de 56 de zile.  

Chiar nu vreau să vă spun câtă bucurie am adus pe chipurile acelor copii. Nu toți dintre 
ei, pentru că mulți nu au părinți, alții au fost abandonați de părinți, au avut vreodată posibilitatea 
să meargă la vreun hotel în viața lor dar unii probabil au mers și au exclamat: ”e mai frumos la 
noi decât la hotel”.  

Deci, am făcut un mare bine pentru acei copii că am reușit să facem acest lucru cu un 
efort financiar consistent. Și încă o dată,  mulțumesc tuturor celor care au fost implicați pentru 
că chiar am rezolvat o problemă.  

Eu tot timpul am spus: vedeți acestea sunt fapte și noi trebuie, în calitate de consilieri 
județeni, să facem cât mai multe lucruri de acest gen.  Eu sper ca în procesul de exploatare a 
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acelor două băi să nu să apară probleme. În procesul de reabilitare au decurs operațiunile 
tehnice în mod normal. Vom vedea cum se vor comporta în timp.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Mulțumesc domnule Mihăieș și vă felicit și eu, în numele colegilor, pentru implicarea 

dumneavoastră ca reprezentant al Consiliului Județean Timiș în tot ceea ce înseamnă 
activitatea acestei instituții de învățământ. Am văzut cât suflet puneți în orice demers pe care îl 
întreprindeți în folosul acelor copii.  

În continuare, dau cuvântul domnului Sorincău.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Aș începe cu ceea ce am încercat să spun la sumele forfetare și vreau să știu care este 

situația la programul cornul și laptele. Am apucat să dam vreun corn și puțin lapte la copii? 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Mulțumesc pentru întrebare domnule Sorincău.  
Să știți că, din păcate, programul a fost întârziat la nivel național din cauza lipsei 

normelor de aplicare a acestui program. Acestea au fost adoptate cred, la sfârșitul anului trecut 
sau începutul acestui an, colegii mă pot corecta.  

Știu că ieri am semnat mai multe contracte de achiziție, procedura fiind finalizată pe 
partea de acest program în școlile noastre. Nu se mai cheamă cornul și laptele pentru că sunt 
și mere ci programul de alimentație în școli.  

 
Domnul Marcel Marcu – director Direcția Buget – Finanțe 
Așa cum ați spus, nu este vina noastră. Am și  prezentat în ședințele de plen din lunile 

trecute. Atunci când au apărut modificările legislative am demarat procedura de achiziție 
împreună cu colegii de la Serviciul de achiziții. Am reușit, în această săptămână, să dăm la 
semnat acordul cadru pentru biscuiți. La începutul săptămânii viitoare vom semna acordul 
cadru pentru măr, iar la lapte vor fi câteva zile de întârziere pentru că este în verificare ANAP. 
Probabil nu va dura mai mult de o săptămână. Vom încheia contractele subsecvente.  

Ca termen sper să nu depășim 10 februarie și să putem livra efectiv în școli toate aceste 
produse. Repet, colegii mei de la Direcția Buget Finanțe, colegii de la Serviciul juridic și achiziții 
au făcut tot ce a depins de ei. Am stat și  peste program și în zilele libere. Am făcut aceste draft 
- uri de contract. Am reușit până în acest moment  în situația în care să semnăm aceste 
acorduri cadru. Sper să nu fie alte blocaje și începând cu luna februarie să putem livra aceste 
produse  în școli.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Dar normele nu au apărut acum.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Când au apărut normele? 
 
Domnul Marcel Marcu – director Direcția Buget – Finanțe 
Normele au apărut în toamna anului trecut după care, într-adevăr am demarat acea 

procedură de achiziție care  trebuie respectată ca termene.  
Am încercat, împreună cu celelalte consilii județene din țară prin intermediul UNCJR, să 

forțăm modificare legislativă pe legea achizițiilor să putem scurta aceste termene dar nu am 
reușit și am fost obligați, atât noi cât și celelalte consilii județene din țară,  să  respecte toate 
aceste termene și să începem livrarea în acest an calendaristic.  
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Repet, la începutul lunii februarie sper să vă pot comunica faptul că am început livrarea 
în școli.  

Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Următoarea întrebare: avem informarea privind DJ 691 dar eu am întrebat în ședința 

precedentă cât va trebui să plătim de la bugetul local ca să știm să alocăm în buget suma, 
pentru că nu totul a fost executat și plătit.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Am să vă dau o veste bună domnule Sorincău 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Mă bucur. Dați-ne-o tuturor și nu doar mie.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Față de planul pe care noi ni l-am făcut acum doi ani de zile când am reziliat contractul 

cu acea firmă care nu a reușit să ducă la bun sfârșit lucrarea, avem câteva săptămâni în avans 
la partea de execuție. Pe partea financiară am reușit să atragem 99% din sumele eligibile din 
bani europeni până la finalul anului trecut, iar tot ce era prevăzut în bugetul proiectului, ca și 
sume neeligibile sau contribuție a județului Timiș, au fost în mare parte realizate și acestea, dar 
ceea ce a rămas de făcut fac parte din această categorie de cheltuieli. Deci, nu implică o 
suplimentare de costuri pentru noi ci doar cheltuielile aprobate până în momentul de față.  

Veste cea mai bun pe care vreau să o anunț, în premieră, este aceea că din aceste 
sume neeligibile, pentru că am propus proiectul la etapizare inclusiv în cadrul noului program 
regional Vest 2021-2027, ca plasă de siguranță în momentul respectiv, neștiind dacă ne vom 
încadra în timp cu toate cheltuielile eligibile, iată că acum este de bun augur pentru că vom 
putea să transformăm din cheltuieli neeligibile în cheltuieli eligibile și să fie suportate din 
bugetul Uniunii Europene o sumă de aproximativ de 10 milioane lei. Acest fapt va însemna 10 
milioane mai puțin din bugetul județului Timiș și 10 milioane de lei în plus către bugetul județului 
Timiș din bani europeni.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Bun. Sper că treaba asta o putem primi și în scris pe tablete.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Sigur. Noi lucrăm la cererea de finanțare  și vom depune cât de curând va permite 

Agenția de Dezvoltare Regională.   
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Da, dar și sumele care ar fi.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Îi rog pe colegi să facă o informare către consilierii județeni.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Pe de altă parte, încă două chestiuni pe care le-am ridicat anterior.  
Strategia pentru centrul de legume și fructe elaborată de Ruwatim nu am găsit-o pe 

tabletă și nu știm când se va face recepția de la centrul de legume și fructe de la Tomatic 
despre care tot ni se pune că e gata, dar bag seama că nu știm dacă s-a făcut sau nu s-a făcut 
recepția.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Rog pe unul dintre colegii de la Serviciul de investiții să ne răspundă. Domnul Ninel 

Lupu? E bolnav? Atunci rog colegii să-l informeze  despre solicitarea colegului nostru și să 
răspundă în scris până la următoarea noastră ședință ordinară.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Următoarea chestiune pe care doresc să o aduc în discuție. Au trecut trei ani de când 

ne-am început mandatul. În mod normal, misiunile camerei de conturi sunt ciclice la trei ani. 
Bănuiesc că în acești trei ani a trecut pe la consiliul județean și pe la toate instituțiile publice 
care ne sunt subordonate. Presupun că unele rapoarte au fost adresate și consiliului dar nu le-
am văzut până acum.  

Rugămintea mea este să ni le puneți și nouă la  dispoziție pentru că ele sunt adresate și 
președintelui și consiliului. Nu doar președintelui.   

Următoarea problemă pe care vreau să o ridic – în trei ani de zile nu am văzut 
reprezentanții, cei care nu sunt din aparatul de specialitate, consiliului județean în diverse 
consilii de administrație, nu i-am văzut la față.  

Până la urmă dânșii o să-și închipuie că sunt reprezentanții președintelui și nu ai 
consiliului județean. Ar fi așa, o minimă decență, ca măcar o dată să-i vedem prezenți în 
ședință.  

Ați vorbit, în același timp, la adoptarea proiectului de hotărâre cu repartizarea sumelor 
pentru echilibrare de grupul Reper. Nu îmi aduc aminte ca vreun Grup Reper să fi intrat în 
consiliul județean. În aceste condiții mi se pare deplasată afirmația domnului Olajos despre 
trădarea USR-ului. Păi, vorbim de funie în casa spânzuratului? 

Ar mai fi o chestiune, la întâlnirea de la Centrul Speranța le-ați dat speranță oamenilor. 
Cum vă gândiți să modificăm legislația ca să fie cuprinși și dânșii în rețeaua școlară.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Mulțumesc. Încă suntem în discuții cu colegii de Ministerul Educației să găsim cea mai 

bună soluție pentru a păstra în structura rețelei școlare a acestui centru foarte important pentru 
copii noștri.  

Nu pot să vă dau în acest moment mai  multe detalii decât că am primit un aviz negativ 
pentru rețeaua școlară pe care noi îl considerăm neconform cu realitatea și cu noua lege a 
educație a învățământului preuniversitar, Legea 198/2023 și avem un dialog cu reprezentanții 
Ministerului Educației pe acest subiect.  

Când se vor concretiza anumite soluții finale vă vom comunica pentru că va trebui să 
venim cu un proiect de hotărâre în plenul consiliului județean și sigur că vom putea dezbate 
această situație.  

Sper să se rezolve cât mai curând pentru că ne dorim ca acest centru să continue. 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Da, noi ne-am pierdut speranța, dar dânșii au mari speranțe. Să  vedem care va fi finalul. 

Vă doresc succes.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Eu zic să nu ne pierdem speranța. Eu nu vreau să ne pierdem speranța.  
În continuare, dau cuvântul domnului consilier județean Nicu Bădina. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Mulțumesc domnule președinte.  
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Domnule președinte, vă rog în primul rând să-mi permiteți să fac o remarcă,  și anume 
să știți că vă stă mult mai bine când modul de comunicare este calm și mai sănătos.  

Avem în prezentarea dumneavoastră, ca informare, raportul de activitate la Ruwatim 
SRL. În prima frază, spune domnul administrator Bălașa că: vă prezentăm spre informare și 
analiză raportul anual de activitate. Noi îl avem aici ca informare, dar vrem să știm dacă până 
acum sau dacă urmează să fie o analiză asupra activității economice? De ce spun acest lucru, 
domnule președinte? Pentru că dacă urmărim pagina 2 avem ”performanța” a activității 
societății și sunt reflectați  într-un tabel indicatorii financiari la 31 decembrie 2023.  

Astfel, am să dau cifre mai rotunde:  venituri -  peste  355.000, iar cheltuieli – peste 
386.000, deci un rezultat net – minus 30736. 

Dacă urmărim la capitolul cheltuieli totale desfășurate observăm că avem cheltuielile de 
întreținere și cheltuieli cu chiria aproape 35.000 lei.  

Întrebare: ca și analiză din punct de vedere economic, așa cum ne sugerează și domnul 
administrator, nu există posibilitatea ca într-un imobil al consiliului județean să-și desfășoare 
activitatea Ruwatim ca să nu mai plătim anual 35.000 lei, ceea ce ar  fi însemnat un rezultat net 
pozitiv peste 5.000 lei.   

Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Domnule Bădina, dacă doriți vă pot organiza o întâlnire cu domnul Bălașa să vă explice 

toate aceste chestiuni. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte, din prezentare eu am înțeles ce a spus domnul Bălașa. Întrebarea 

era: dumneavoastră, ca ordonator de credite, ca președinte al consiliului județean vă gândiți 
sau, dacă doriți să vă sugerez, nu putem să punem la dispoziție pentru Ruwatim un spațiu să 
nu mai plătească anual peste 35 mii lei cu întreținerea și chiria?  

Mai devreme discutam de vamă căreia îi oferim gratuit. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Încercăm să identificăm un astfel de spațiu. Bine, domnule Bădina? Am reținut 

propunerea dumneavoastră pentru că nu este neapărat o întrebare ci o propunere subsecventă 
de a găsi un spațiu pentru Ruwatim, astfel încât să nu mai plătim chirie. Am să discut cu colegii 
de la patrimoniu dacă găsim un astfel de spațiu.  

Cel puțin atunci când s-a pus problema ca cei de la Ruwatim să-și desfășoare activitatea 
într-un spațiu închiriat nu exista un spațiu corespunzător aici în clădirea consiliului județean.  

 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, dată fiind epuizarea listei colegilor care au dorit să 

intervină la acest punct de pe ordinea de zi și dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise 
lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Timiș. 

Vă mulțumesc dragi colegi pentru participare și implicare. O săptămână frumoasă. 
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